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شهید مقاومت

آگهی تجدید فراخوان 

علی اصغر حاج حیدری- شهردار خمینی شهر

 ،BOLT شهرداری خمینی شهر در نظر دارد احداث زمین چمن مصنوعی و تنیس پارك ساحلی در موقعیت مشخص شده در نقشه )پیوست( با روش مشاركت به صورت

ثبت در سامانه تداركات دولت ۵۰۰۰۳۰۹۳۲۹۸۰۰۰۰۱۵ مورخ 1403.6.26 را از طریق سامانه تداركات الكترونیكی دولت برگزار نماید.

 كلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاكت ها از طریق درگاه ســامانه تــداركات الكترونیكی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

متقاضیان شركت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الكترونیكی )به صورت برخط( برای كلیه صاحبان امضای 

مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
 تاریخ انتشار فراخوان: 1403.7.1
مهلت بازدید فراخوان: 1403.7.8

مهلت ارسال پیشنهادات: 1403.7.18
زمان بازگشایی پاكت ها: 1403.7.18

نوع و مبلغ تضمین شركت در فرایند مزایده: ضمانتنامه بانكی یا سپرده نقدی 

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینی شهر میدان قدس شهرداری مركزی 33641415

نوبت دوم

م الف: 1790597

آگهی مناقصه

اداره کل بهزیستی استان اصفهان در نظر دارد در مناقصه دو مرحله ای خرید 680 دستگاه تجهیزات و کالاهای کمک توانبخشی )انواع ویلچر( وسایل 

و تجهیزات مورد نیاز جهت استفاده جامعه تحت پوشش خود را از طریق مناقصه دو مرحله ای )همزمان با ارزیابی کیفی( و از طریق سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت برگزار نماید.متقاضیان می تواننداز طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.Setadiran.ir در 

مناقصه شرکت نمایند. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه: 1403/07/09 ساعت 19:00
مهلت زمانی ارایه پیشنهاد: 1403/07/23 ساعت:8:00

زمان بازگشایی پاکت ها: 1403/07/23 ساعت:10:00
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها

الف: آدرس، اصفهان، خیابان آپادانادوم، اداره کل بهزیستی استان اصفهان و تلفن تماس: 9- 36411391 

نوبت دوم

م الف 179۴۶7۳

اداره کل بهزیستی استان اصفهان

zayanderoudonline.ir
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معاونت پشتیبانی و منابع انسانی اداره کل بهزیستی استان اصفهان

حزب ا... لبنان تأیید کرد: سید حسن  نصرا... به قافله شهدا پیوستحزب ا... لبنان تأیید کرد: سید حسن  نصرا... به قافله شهدا پیوست
راه نصرا... ادامه داردراه نصرا... ادامه دارد

حزب ا... لبنان، روز گذشته طی بیانیه ای، رسماً شهادت سید حسن نصرا... دبیرکل این جنبش را تأیید کرد.حزب ا... لبنان، روز گذشته طی بیانیه ای، رسماً شهادت سید حسن نصرا... دبیرکل این جنبش را تأیید کرد.
به گزارش »فارس«، حزب ا... لبنان در بیانیه خود اعلام کرد که دبیرکل این جنبش به قافله جاویدان شهدا پیوسته است.به گزارش »فارس«، حزب ا... لبنان در بیانیه خود اعلام کرد که دبیرکل این جنبش به قافله جاویدان شهدا پیوسته است.
در این بیانیه که با آیه در این بیانیه که با آیه ۷۴۷۴ سوره نساء آغاز شد، آمده است: »پس باید در راه خدا کسانی بجنگند که زندگی دنیا را به آخرت  سوره نساء آغاز شد، آمده است: »پس باید در راه خدا کسانی بجنگند که زندگی دنیا را به آخرت 

می فروشند و کسی که در راه خدا می جنگد، کشته شود یا پیروز گردد، به زودی پاداشی بزرگ به او خواهیم داد.می فروشند و کسی که در راه خدا می جنگد، کشته شود یا پیروز گردد، به زودی پاداشی بزرگ به او خواهیم داد.
سید و سرور مقاومت و بنده صالح چون شهیدی بزرگ، رهبری شــجاع، دلاور، حکیم، بصیر و مؤمن به جوار پروردگار سید و سرور مقاومت و بنده صالح چون شهیدی بزرگ، رهبری شــجاع، دلاور، حکیم، بصیر و مؤمن به جوار پروردگار 

شتافت؛ کسی که در مسیر رضای او حرکت کرد، به قافله جاویدان شهدای کربلای نورانی پیوست.«شتافت؛ کسی که در مسیر رضای او حرکت کرد، به قافله جاویدان شهدای کربلای نورانی پیوست.«
در ادامه این بیانیه آمده است که »سرانجام سید حسن نصرا... نیز به یاران شهید خود که قریب به سی سال راه آنها را ادامه در ادامه این بیانیه آمده است که »سرانجام سید حسن نصرا... نیز به یاران شهید خود که قریب به سی سال راه آنها را ادامه 
می داد، پیوست. رهبری که آزادسازی لبنان در سالمی داد، پیوست. رهبری که آزادسازی لبنان در سال۲۰۰۰۲۰۰۰، پیروزی مقاومت در سال، پیروزی مقاومت در سال۲۰۰۶۲۰۰۶ و در سایر نبردهای حمایت از  و در سایر نبردهای حمایت از 

فلسطین، غزه و مردم مظلوم فلسطین را در کارنامه خود دارد«.فلسطین، غزه و مردم مظلوم فلسطین را در کارنامه خود دارد«.
حزب ا...، مصیبت وارده را به صاحب عصر و زمان )رضوان ا... تعالی علیه(، ولی امر مسلمین حضرت سید علی خامنه ای حزب ا...، مصیبت وارده را به صاحب عصر و زمان )رضوان ا... تعالی علیه(، ولی امر مسلمین حضرت سید علی خامنه ای 
)مدظله العالی( مراجع عظام، مجاهدین و مؤمنین تسلیت گفت و به ملت مقاومت، مردم صبور و مجاهد لبنان، امت )مدظله العالی( مراجع عظام، مجاهدین و مؤمنین تسلیت گفت و به ملت مقاومت، مردم صبور و مجاهد لبنان، امت 

اسلام و همه آزادگان و مستضعفان جهان و خانواده محترم و صبور ایشان تسلیت گفت.اسلام و همه آزادگان و مستضعفان جهان و خانواده محترم و صبور ایشان تسلیت گفت.
مقاومت لبنان در ادامه این بیانیه، دســتیابی سید حسن نصرا... به مقام والای شــهادت را تبریک گفت و اعلام کرد: مقاومت لبنان در ادامه این بیانیه، دســتیابی سید حسن نصرا... به مقام والای شــهادت را تبریک گفت و اعلام کرد: 
»دریافت عالی ترین مدال الهی، نشان امام حسین علیه السلام، تحقق گرانبهاترین آرزوها و بالاترین درجات ایمانی »دریافت عالی ترین مدال الهی، نشان امام حسین علیه السلام، تحقق گرانبهاترین آرزوها و بالاترین درجات ایمانی 
را به جناب سید حسن نصرا...، دبیرکل حزب ا... لبنان تبریک می گوییم. او در حمله صهیونیست ها به ضاحیه جنوبی را به جناب سید حسن نصرا...، دبیرکل حزب ا... لبنان تبریک می گوییم. او در حمله صهیونیست ها به ضاحیه جنوبی 
بیروت، به عنوان یک شهید در راه بیت المقدس و فلسطین، به همرزمان شهیدش و موکب پاک و مقدسشان پیوست«.بیروت، به عنوان یک شهید در راه بیت المقدس و فلسطین، به همرزمان شهیدش و موکب پاک و مقدسشان پیوست«.
حزب ا... سپس خطاب به »مجاهدان سرافراز و دلاوران پیروز مقاومت اسلامی« اعلام کرد که »شما امانت آن شهید عزیز حزب ا... سپس خطاب به »مجاهدان سرافراز و دلاوران پیروز مقاومت اسلامی« اعلام کرد که »شما امانت آن شهید عزیز 
هستید، شما برادران او هستید که سپر تسخیرناپذیر او و تاج دلاوری و رستگاری رهبر ما بودید. فرمانده ما، همچنان با هستید، شما برادران او هستید که سپر تسخیرناپذیر او و تاج دلاوری و رستگاری رهبر ما بودید. فرمانده ما، همچنان با 
اندیشه و روح و خط و رویکرد مقدس خود در میان ماست و شما نیز  همچنان در عهد وفاداری و پایبندی به مقاومت و اندیشه و روح و خط و رویکرد مقدس خود در میان ماست و شما نیز  همچنان در عهد وفاداری و پایبندی به مقاومت و 

فداکاری تا پیروزی هستید«.فداکاری تا پیروزی هستید«.
ارتش رژیم صهیونیستی عصر روز جمعه با بمباران وحشیانه ضاحیه جنوبی بیرون با بیش از ارتش رژیم صهیونیستی عصر روز جمعه با بمباران وحشیانه ضاحیه جنوبی بیرون با بیش از ۸۰۸۰ بمب یک تنی سنگرشکن،  بمب یک تنی سنگرشکن، 

موجب شهادت و مجروحیت شمار زیادی از غیرنظامیان لبنانی و ویرانی گسترده منطقه هدف شد. موجب شهادت و مجروحیت شمار زیادی از غیرنظامیان لبنانی و ویرانی گسترده منطقه هدف شد. 
سید حسن نصرا...  متولد سید حسن نصرا...  متولد ۳۱۳۱ آگوست  آگوست ۱۹۶۰۱۹۶۰ میلادی در شــرق بیروت، سومین دبیرکل حزب ا... لبنان و از بنیانگذاران  میلادی در شــرق بیروت، سومین دبیرکل حزب ا... لبنان و از بنیانگذاران 
آن در سال آن در سال ۱۹۸۲۱۹۸۲ میلادی بود. وی پس از شهادت سید عباس موسوی در  میلادی بود. وی پس از شهادت سید عباس موسوی در ۱۶۱۶ فوریه  فوریه ۱۹۹۲۱۹۹۲، در سن ، در سن ۳۲۳۲ سالگی، به عنوان  سالگی، به عنوان 

دبیرکل حزب ا... لبنان انتخاب شد.دبیرکل حزب ا... لبنان انتخاب شد.

پیام مهم رهبر انقلاب: جنایتکاران صهیونیست 
بدانند بسیار کوچکتر از آنند که به ساخت مستحکم 

حزب ا... لبنان صدمه  مهمی وارد کنند
حضرت آیت ا... خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی درباره قضایای اخیر لبنان پیام مهمی صادر کردند. 

متن پیام رهبر انقلاب به این شرح است:
بسم ا... الرحمن الرحیم

کشتار مردم بی دفاع در لبنان از سویی بار دیگر خوی درندگی سگ هار صهیونیست را برای همه آشکار کرد، و از سویی کوته نظری و سیاست ابلهانه ی 
سران رژیم غاصب را به اثبات رساند. باند ترور حاکم بر رژیم صهیونیست از جنگ جنایتکارانه ی یک ساله ی خود در غزه درس نگرفتند و نتوانستند 

بفهمند که کشتار دستجمعی زنان و کودکان و مردم غیر نظامی نمی تواند در ساخت مستحکم سازمان مقاومت اثر بگذارد و آن را از پا بیندازد.
اکنون همان سیاست حماقت آمیز را در لبنان می آزمایند. جنایتکاران صهیونیست بدانند که بسیار کوچکتر از آنند که به ساخت مستحکم حزب ا...

لبنان صدمه ی مهمی وارد کنند. همه ی نیروی مقاومت منطقه در کنار حزب ا... و پشتیبان آن است.
سرنوشت این منطقه را نیروهای مقاومت و در رأس آنان حزب ا... سرافراز رقم خواهد زد. مردم لبنان فراموش نکرده اند که در روزگاری نظامیان 

رژیم غاصب تا بیروت را زیر چکمه قرار می دادند، این حزب ا... بود که پای آنان را قطع کرد و لبنان را عزیز و سربلند ساخت.
امروز هم لبنان به حول و قوه ی الهی دشمن متجاوز و خبیث و روسیاه را پشیمان خواهد کرد. بر همه ی مسلمانان فرض است که با امکانات خود 

در کنار مردم لبنان و حزب ا... سرافراز بایستند و در رویارویی با رژیم غاصب و ظالم و خبیث آن را یاری کنند.
والسلام علی عباد ا... الصالحین- سید علی خامنه ای



یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶

 کلنگ زنی ساخت هتل ۵ ستاره در کاشان
سرپرست اداره میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی کاشان از برنامه ریزی برای کلنگ زنی ساخت 
هتل ۵ ستاره در کاشان خبر داد. به گزارش »تسنیم«، علیرضا عبداله زاده در جمع فعالان گردشگری، بر 
ظرفیت های بی نظیر این شهر تاریخی تأکید و اظهار کرد: کاشان مهد تمدن، نگین علم و هنر ایران اسلامی 
بوده و معماری فاخر، صنایع دستی ارزشمند و طبیعت زیبای گواه بر این مطلب است. وی با اشاره به 
ثبت جهانی پنج اثر تاریخی در کاشان، این شهر را به عنوان یک مقصد گردشگری منحصر به فرد در ایران 
معرفی کرد و افزود: کاشان با داشــتن باغ  تاریخی فین، خانه های سنتی، بازار بزرگ، مساجد جامع و 
اماکن مذهبی، جاذبه های متنوعی را برای گردشگران فراهم کرده است. سرپرست اداره میراث فرهنگی 
کاشان گفت: برگزاری مراسم سنتی مانند گلاب گیری و صنایع دستی منحصر به فرد این شهر از جمله 
عواملی هستند که بر جذابیت گردشگری کاشان افزوده اند در حالی که کاشان دارای ظرفیت های بالقوه 
بسیار زیادی در حوزه گردشگری است. وی به توسعه زیرساخت های گردشگری از جمله افزایش تعداد 
اقامتگاه ها اشاره کرد و گفت: برنامه ریزی برای کلنگ زنی یک هتل ۵ ستاره در کاشان صورت گرفته و با 
کلنگ زنی این هتل جدید تعداد تخت های اقامتی کاشان به بیش از 2۵00تخت افزایش خواهد یافت.  
عبداله زاده تصریح کرد: کاشان با داشتن ۵3 واحد اقامتگاه سنتی رتبه نخست این حوزه را در کشور به 
خود اختصاص داده است در حالی که با وجود همه این ظرفیت ها، کاشان با چالش هایی نیز مواجه است 

و کاهش تعداد گردشگران در سال های اخیر، یکی از مهم ترین دغدغه های مسئولان این شهر است.

رئیس اوقاف و امور خیریه تیران و کرون:

اسناد موقوفات تیران و کرون در حال تکمیل است
رئیس اوقاف و امور خیریه تیران و کرون گفت: اسناد موقوفات این شهرستان در حال تکمیل و اخذ سند 
است که این  فرایند تا پایان سال به حداکثر آمار خواهد رسید. حامد جعفرزاده در گفت وگو با »ایسنا«، 
اظهارکرد: نقص در مدارک و ناشناختگی حدود موقوفات تیران و کرون یکی از معضلات و آسیب های 
جدی برای نیت واقف بوده که طی دو ســال اخیر تمرکز خاصی با همکاری اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان قرار گرفته تا اسناد آنها تکمیل شود و به سرانجام برسد. وی افزود: در حال حاضر کمتر از ۵0 
درصد اسناد موقوفات تیران و کرون دارای سند رسمی هستند که فرایند و عملیات اجرایی آن برای نتیجه 
حداکثری در دستور کار است و تا پایان سال جشن اسناد موقوفات این شهرستان برگزار می شود. رئیس 
اوقاف و امور خیریه تیران و کرون با بیان اینکه این سازمان متولی و مسئول حفظ موقوفات و اجرای نیات 
واقفان است، تصریح کرد: بی توجهی به این موضوع خسارت جدی به همراه دارد و نیت واقف را از بین 
می برد و منجر به سوء استفاده بعضی از افراد خواهد شد. جعفرزاده معتقد است، حفظ و حراست از نیت 
واقف برای رفع مشکلات جامعه مؤثر بوده و باعث جذب افراد برای انجام وقف خواهد شد و از طرفی هم 
مردم نسبت به موقوفه مدیون نخواهند شد. وی با بیان اینکه امسال سند وقف روستای ورپشت از توابع 
این شهرستان با عنوان مونس السلطنه اخذ شد، خاطرنشان کرد: مردمی که ملک آنان در محدوده وقف 
قرار دارد باید نسبت به تنظیم قرارداد و پرداخت حق موقوفه اقدام کنند تا مدیون نشوند. رئیس اوقاف و 
امور خیریه تیران و کرون یادآورشد: روحانی و امام جماعت این روستا نسبت به تنظیم قرارداد ملک خود 
اقدام کرده و اهالی روستا را برای جلوگیری از اشکال شرعی توصیه به رعایت امور دینی و حقوقی موقوفه 
کرده است. به گفته جعفرزاده، در روستای قهریزجان نیز محدوده زمین یکی از مساجد مشخص نبوده 
که ساماندهی این زمین انجام و از ملک شخصی جدا شده و حقوق موقوفه رعایت خواهد شد. وی با 
بیان اینکه تنظیم قرارداد با رعایت حقوق مردم روستای کرد علیا برای رفاه حال مردم انجام شده، افزود: 
این اقدام با تلاش مسئولان شهرستانی و اجازه رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه کشور انجام شده تا 
شرایط معیشتی و زندگی مردم دچار مشکل نشود. رئیس اوقاف و امور خیریه تیران و کرون خاطرنشان 
کرد: بی توجهی به حدود موقوفات و اجرای نیت واقف منجر به سوءاســتفاده بعضی از افراد شــده و 
سازمان اوقاف و امور خیریه با پیگیری موضوع از طریق محاکم قضایی از این روند جلوگیری کرده است.
به اعتقاد جعفرزاده، مقاومت برخی از افراد در عدم اجرای قانون وقف، این نهاد را از ادامه راه بازنخواهد 

داشت و نیت واقفان اجرایی خواهد شد.

معاون استاندار در جلسه تکریم و معارفه سرپرست فرمانداری اردستان مطرح کرد

توطئه دشمن توسط نخبگان شناسایی شود

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: نخبگان 
توطئه ها را بشناسند و آن را برای مردم تبیین کنند.

به گزارش »تسنیم«، محمد رضا جان نثاری در جلسه تکریم و معارفه 
سرپرست فرمانداری اردستان، اظهار کرد: در اردستان بیش از 100 نفر 
جوان انقلابی در حال تربیت شدن برای مدیریت هستند و شهرستان 

اردستان از شهرهای عالم پرور است.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعــی اســتانداری اصفهان گفت: 
جنگ در تمام دنیا به خودی خود خوب نیست و همه بشریت تلاش 
می کرده تا از جنگ دوری کنند اما دفاع مقدس با آن موضوع جنگ 
تفاوت دارد و ما در مقام دفاع قرار داشتیم و برای این مقدس است 
که فقط برای دفــاع فیزیکی وطن نبود بلکــه از افتخارات تاریخی و 

دینی خود دفاع شد و نام دفاع مقدس را به خود گرفت.
جان نثاری خاطرنشان کرد: دشمن با ریشه انقلاب کار داشت و ما از 
ارزش های انقلاب و نظامی دفاع کردیم و از ایــن رو جنگ تحمیلی 
دفاع مقدس نام گرفت و دفاع مقدس گنجینه ناتمام شدنی است که 
نتوانستیم همه گنج های آن را اســتخراج کنیم که اگر انجام شده بود 
امروز با چالش ها مواجه نبودیم. وی گفت: معنویت در دفاع مقدس 
در حد والا بود و شجاعت، شــهامت، غیرت و هویت از گنج های این 

گنجینه بود که باید استخراج و از آن استفاده شود و همیشه در جبهه 
و زیر آتش دشــمن هیچگونه اضطرابی وجود نداشت و رزمندگان به 

خاطر همان معنویت در آرامش بودند.
جان نثاری تأکید کرد: رهبر انقلاب با پیشکســوتان جلسه داشتند و 
در چگونگی و چرایی دفاع مقدس سخن گفتند که یک مسئله حائز 
اهمیت بود و آن پرده برداری از یک توطئه بود و آن اینکه گفتند برای 
اینکه پرچم کشور بالا نرود توســط افراد نفوذی و افراد فریب خورده 
جلوگیری می شــود که باید همه مراقبــت کنند و نگذارند دشــمن 

شکست خورده با انواع حیله ها هدف خود را اجرایی کند.
وی خاطرنشان کرد: فرمایش مقام معظم رهبری این یک فرمایش 
معمولی نبود و برای پیشکسوتان صحبت می کرد و یک مسئله مهم 
را گفتند و یک هشــدار مهم در خصوص یک توطئه را بیان داشــتند 
 که این توطئه وجــود دارد و همــه را خطاب قرار دادنــد و فقط یک 
موضوع ارشــادی نبود بلکه یک فرمان برای اجرایــی بود که وزارت 
آموزش و پــرورش، وزارت علــوم و... خطاب رهبر انقــلاب بودند و 
رزمندگان و مجاهدان مورد خطاب هســتند و گفتنــد کوچه دادن به 

دشمن خیانت است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان تأکید کرد: 

رهبر انقلاب اسلامی موضوع نفوذ و ســبک زندگی دشمن را متذکر 
شدند و باید مواظب افراد نفوذی باشیم که اسلام را به صورت سبک 
زندگی غربــی جلوه ندهنــد و حرمت ها را از بین نبرنــد و اگر به این 

موضوعات کوچه دادیم یک نوع خیانت است.
وی افزود: دقیقاً همین موضوع در فتنه ســال 1401 به وفور مشاهده 
می شد و مدارس هم تحت تأثیر قرار گرفته و فریب دشمن را خوردند 
و وقتی رهبر انقلاب روشــنگری کردند وظیفه ما ســنگین اســت تا 
مواظب توطئه جدید باشــیم و آن را خوب بشناسیم و دشمن همان 
دشمن است و فقط شیوه حضورشان عوض شده و نخبگان توطئه ها 
را بشناســند و آن را برای مردم تبیین کنند و نیروهای امنیتی با این 

عوامل فساد بدون مسامحه برخورد کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان تصریح کرد: 
امید است در دولت چهاردهم خدمت به مردم مستدام باشد و ادامه 
داشته باشد و سرپرست جدید هم وقتشان را صرف خدمت به مردم 
کند و از حقوق مردم دفاع داشته باشد و این کار را با صلابت قرار دهد و 
فرماندار سکاندار و محور اجرایی شهرستان اردستان است که ادارات 
باید همکاری ویژه داشته باشــند و در هزینه ها و بودجه دقت لازم را 

داشته و در مصرف بیت المال مواظبت کنید.

رئیس اداره ثبت  اســناد و املاک شهرستان آران و 
بیدگل گفت: تبدیل سندهای دفترچه ای و منگوله دار 
به سندهای تک برگی ضرورت قانونی است و مالکانی 
که دارای ســندهای قدیمی هســتند باید نسبت به 
تعویض ســندهای خود اقدام کنند. حامد فکری در 
گفت وگو با »ایســنا« اظهارکرد: میــزان تخلف های 
گســترده برای اقدامــات خلاف قانــون مثل جعل 
سندهای دفترچه ای و به اصطلاح منگوله دار، باعث 
شد که ســال 13۹0 قانون الزام صدور سند تک برگی 
به تصویب رسد. وی افزود: صاحبان املاک موظف 
هستند برای انتقال ســند و یا ثبت سندهای جدید 
اقدام به دریافت سند تک برگی کنند که هزینه صدور 
این سند با توجه به شاخص هایی مثل وسعت زمین 

و عمر ملک، رقمی بین ۵000ریال تا 20 میلیون ریال 
است. رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان آران 
و بیدگل تصریح کرد: دریافت سندهای تک برگی، به 
نفع مالک است زیرا این ســندها دارای مزیت های 
زیادی هســتند که از مهم ترین آن می توان به پایین 
آمــدن احتمال جعــل و اســتفاده های غیرقانونی 
از ســندهای مالکیت نــام برد. فکــری تأکید کرد: 
یکپارچه ســازی و تطابق اطلاعات ملک خریداری 
شده و مالک در سامانه ثبت املاک، کاهش اعمال 
غیرقانونی و مجرمانه مبنی بر جعل سند یا مخدوش 
نمودن سند و مشخص شدن سهم هر یک از صاحبان 
ملک مهم ترین مزیت های اجرای قانون صدور سند 
تک برگی است. وی گفت: مشــخص کردن کروکی 

دقیق ملک و متراژ آن به صورت کامل و دقیق و وجود 
هولوگرام تشــخیص اصالت ســند، می تواند تا حد 
زیادی از سوءاســتفاده های احتمالی پیشــگیری 
کند. رئیس اداره ثبت اســناد و املاک شهرســتان 
آران و بیدگل افزود: طبق قانون الزام به ثبت رسمی 
معاملات اموال غیرمنقول، اســنادی که باید نقل و 
انتقال رسمی داشته باشند از سوم تیرماه سال جاری 
با حاشیه ســبز رنگ صادر می شــود و دیگر اسناد، 

ارزش قانونی ندارند.

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان آران و بیدگل:

تبدیل سندهای دفترچه ای به سندهای تک برگی ضرورت قانونی است

سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان کاشان از تخصیص اعتبار 10 میلیارد ریال برای موزه های بخش خصوصی خبر داد. 
علیرضا عبداله زاده در گفت وگو با »تسنیم« ضمن اشاره به مورزه های تخصصی شهرســتان کاشان، اظهار کرد: شهرستان کاشان پنج موزه تخصصی در موضوعات 
متنوع دارد که نشان از جایگاه ویژه این شهرستان از لحاظ دارا بودن تعداد موزه ها است. وی با بیان اینکه چند مجموعه دار بخش خصوصی هم در حال تکمیل مدارک  
برای تبدیل به موزه هستند، خاطرنشان کرد: با راه اندازی این چند مجموعه و تبدیل شدن آن به موزه، تعداد موزه های شهرستان کاشان به عدد 10 خواهید رسید. دبیر 
ستاد اجرایی خدمات سفر شهرستان کاشان در بیان جزئیات اعتبارات تخصیص یافته شده به موزه ها در این شهرستان، تصریح کرد: برای موزه مردم شناسی برزک 

دو میلیارد و ۵00 میلیون ریال،  برای موزه تاریخ عکس و سینما یک میلیارد ریال اعتبار اختصاص داده شده است. 
سرپرست اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری شهرستان کاشان گفت: برای موزه هنرهای تجسمی شیبانی یک میلیارد ریال، برای موزه اسباب بازی 
و عروسک یک  میلیارد ریال و برای بررسی محتوایی و مطالعه امکان سنجی خانه تاریخی ابریشم چی جهت راه اندازی موزه عاشورا چهار میلیارد ریال اعتبار در نظر 
گرفته شده است. عبداله زاده  ظرفیت شهرستان کاشان را برای تأسیس و راه اندازی موزه های تخصصی در موضوعات مختلف ویژه دانست و تأکید کرد: امیدواریم 

بتوانیم در آینده نزدیک شاهد افزونی موزه ها در این شهرستان باشیم.

خبر روزتخصیص اعتبار ۱۰ میلیارد ریالی برای موزه های بخش خصوصی کاشان

عکس خبر

آغاز طرح جمع آوری پساب 
فاضلاب شهری چرمهین

 فرمانــدار لنجــان گفت: اجــرای طرح 
جمــع آوری فاضــلاب شــهری شــهر 
چرمهیــن در قالب قــرارداد بیع متقابل 
بین کارخانه فولاد مبارکه و شرکت آبفا به 
طول بیش از ۸0 کیلومتر آغاز شده است.

مرمت قلعه تاریخی محمدیه آغاز شد
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرســتان نایین از آغاز پروژه مرمت قلعه 
تاریخی محله محمدیه شهر نایین خبر داد. محمود مدنیان اظهار کرد: قلعه تاریخی بر فراز کوه معروف 
به قلعه و احتمالًا مربوط به دوران پیش از اسلام ســال های طولانی دژ دفاعی محله محمدیه بوده 
است. وی افزود: این قلعه در دوره معاصر و پس از بلااستفاده شدن به تدریج و بر اثر عوامل طبیعی در 

قسمت های مختلف دچار آسیب هایی شده است. 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان نایین خاطرنشان کرد: اداره میراث 
فرهنگی شهرستان نایین در اولین قدم نســبت به تهیه پرونده ثبتی و ثبت این بنای تاریخی اقدام 
که در نهایت قلعه محمدیه در سال 13۹۸ در فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسید. مدنیان ادامه داد: 
با پیگیری های فراوان حقوقی صورت گرفته قلعه تاریخی محمدیه در سال 1402 به مالکیت وزارت 
میراث فرهنگی به نمایندگی دولت جمهوری اسلامی ایران درآمده و اعتباری جهت مرمت و ساماندهی 
بخش هایی از آن جذب شد. مدنیان خاطرنشان کرد: مرحله فعلی مرمت شامل استحکام بخشی 
دیوارها با خشت در برج ها و دیوار ضلع غربی، ســاماندهی ناودان ها و شیب بندی مناسب آبراه ها، 
اجرای اندودکاه گل برج ها و دیوار ضلع غربی است. وی با اشاره به جاذبه تاریخی و موقعیت خاص این 
قلعه گفت: این قلعه با 1400 مترمربع مساحت بخاطر موقعیت قرارگیری خاص آن و تسلط و نزدیکی 
به بیشتر جاذبه های تاریخی و مناظر طبیعی منطقه، قابلیت فراوانی برای سرمایه گذاری و تبدیل به 

یک مجموعه گردشگری را دارد.

اجرای طرح بزرگ ترین مجموعه ورزشی نیاسر کاشان
رئیس اداره راه و شهرسازی کاشان از اجرایی شدن بزرگ ترین مجموعه ورزشی چند منظوره نیاسر 
کاشان خبر داد. مجتبی آراسته در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: ساخت مجموعه ورزشی چند منظوره 
در شهر نیاسر که با هدف پاسخ گویی به مطالبات مردمی و افزایش سرانه ورزشی در این منطقه انجام 
می شود، با استقبال گرم اهالی نیاسر روبه رو شده است. وی افزود: این طرح یکی از دغدغه های اصلی 
مردم نیاسر بود که با همت خیران و همکاری دستگاه های اجرایی به زودی محقق می شود. رئیس 
اداره راه و شهرسازی کاشان تأکید کرد: این مجموعه ورزشی که برای ورزش گروه های مختلف بانوان 
و آقایان احداث می شود، شــامل یک زمین چمن فوتبال، یک سالن ورزشی چند منظوره، رختکن، 
استخر و سایر امکانات مورد نیاز ورزشکاران است و پیش بینی می شود هرچه سریع تر به بهره برداری 
برسد. آراسته اضافه کرد: در اقدام اولیه کلنگ زنی ورزشگاه نیاسر در اراضی مربوطه توسط مسئولان 
شهرستان و مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان انجام شد و تکمیل این فرایند توسط اداره ورزش 
و جوانان و اداره راه و شهرسازی کاشان و دیگر دستگاه های مرتبط درحال پیگیری است. وی گفت: با 
افتتاح این مجموعه ورزشی، علاوه بر ارتقای سطح سلامت و نشاط مردم نیاسر، زمینه برای کشف و 

پرورش استعدادهای ورزشی در این منطقه فراهم خواهد شد.

 پیشرفت ۶۰ درصدی طرح جامع زیست محیطی در 
یک کارخانه در شهرستان لنجان

طرح جامع زیست محیطی در یک کارخانه صنایع خمیر و کاغذ در شهرستان لنجان بیش از ۶0 درصد 
پیشرفت داشته است. به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، فرماندار لنجان در حاشیه بازدید از خط 
تولید این کارخانه با بیان اینکه این کارخانه در یک دهه گذشته بیش از 30 درصد از نیاز کشور را تأمین 
می کند گفت: ساخت لاگن های ایزوله مطابق با آخرین استاندارد های زیست محیطی نقش مهمی 
در جلوگیری از نفوذ پساب به آب های زیرزمینی و آلودگی خاک در این منطقه دارد. علیرضا حسینی 
از اجرای طرح های بازچرخانی پساب و ساخت تصفیه خانه پیشرفته در این کارخانه خبر داد و گفت: 
مصرف آب خام در این کارخانه کاهش داشــته اســت و با اجرای طرح های تحقیقاتی مواد زائد به 

محصولاتی همچون خاک گلخانه ای و مواد گرانوله تبدیل می شوند.

با مسئولان

 فرمانده ناحیه مقاومت بسیج کاشان:

 دفاع مقدس، نمونه بارز 
تبدیل تهدید به فرصت بود 

فرمانده ناحیه مقاومت بســیج شهرســتان 
کاشان در مصلی بقیه ا... الاعظم)عج( کاشان با 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدا و امام راحل)ره( 
و هفته دفاع مقدس اظهار کرد: دفاع مقدس 
نمونه بارز تبدیل کردن تهدید به فرصت بود و این 
ایام یادآور رشادت ها و دلاوری های مردم ایران 
است. سرهنگ کریم اکبری افزود: سال های 
دفاع مقدس بــا چند خصوصیــت در عرصه 
بین المللی بروز و ظهور کرده اســت و از این رو 
عظمت ما برای ملت ما فراموش شدنی نیست 
به نحوی که اولین دلیل آن به دلیل دفاع و دوم 
به دلیل مقدس بودن این اقدام بود به نحوی که 
جمهوری اسلامی آغازکننده جنگ نبود و از مرز 
و بوم خود دفاع کرد. وی با بیان اینکه ملت ما بر 
اساس رسالت خود از مرز و بوم ایران اسلامی 
دفاع کرد، گفت: افرادی که در تمامی طول دوران 
دفاع مقدس حضور داشتند با تضرع و توسل 
بــه درگاه الهی و ائمه معصوم)ع( توانســتند 
جنگ را اداره کنند و مهمترین سلاح رزمندگان 
ایمان آنان بود. وی با اشــاره به ولایت پذیری 
و ولایت مــداری رزمنــدگان در دفاع مقدس 
گفت: نظام ما بــر پایه مردم ســالاری دینی 
بنا شــده و از این رو در دفاع مقدس شــاهد 
حضور پرشور مردم هستیم به نحوی که فقط از 
منطقه کاشان در دفاع مقدس 22هزار رزمنده 
داشتیم  که دو سوم این رزمندگان از بسیجیان 
بودند. ســرهنگ اکبری با بیــان اینکه امروز 
اگر بخواهیم در عرصه های مختلف پیشرفت 
داشته باشیم، باید ویژگی های رزمندگان دفاع 
مقدس را داشته باشــیم، تصریح کرد: در این 
شرایط به صورت خودکار بسیاری از مسائل ما 
در جامعه حل می شود. فرمانده ناحیه مقاومت 
بسیج کاشــان با بیان اینکه شهرستان کاشان 
با پیشــینه علمی و تاریخی و اشارات خاص 
مقام معظم رهبری در زمینه کاشان در آستانه 
برگزاری کنگره ملی شهدای کاشان است، تأکید 
کرد: بر این اساس به واســطه برگزاری کنگره 
 ملی شــهدای کاشــان با مقام معظم رهبری 

دیدار خواهیم داشت.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
 اصفهان اظهار کرد: دشمن همان دشمن است و 
نخبگان  و  شده  عوض  حضورشان  شیوه  فقط 
توطئه ها را بشناسند و آن را برای مردم تبیین کنند و 
نیروهای امنیتی با این عوامل فساد بدون مسامحه 

برخورد کنند

اخبار

استان



آیفون های سری ۱۶ مهمان پاییزی بازار موبایل اصفهان
ماه گذشته اپل در مراسمی واقع در کالیفرنیا از نسل جدید اسمارت فون های خود یعنی آیفون های 
سری ۱۶رونمایی کرد. مشاهدات میدانی نشــان می دهد این اسمارت فون ها در طول هفته گذشته 

همزمان با عرضه جهانی مهمان ناخوانده 
بازار موبایل نصف جهان شــدند و اکنون 
سری ۱۶با قیمتی بالاتر از نرخ جهانی در 

اصفهان به فروش می رسد.
به گزارش »ایراسین«، شــرکت اپل در 
بیســتم شــهریور ماه ۱۴۰۳ طی رویداد 
از نســل جدیــد   It’s Glowtime
اسمارت فون های خود یعنی آیفون سری 
۱۶ رونمایی کرد. آیفون های سری ۱۶ طبق 
روال هر ساله اواخر ماه سپتامبر مصادف 

با مهرماه همزمان با عرضه جهانی مهمان بازار موبایل نصف جهان می شوند. تنها چند دقیقه پس از پایان 
مراسم رونمایی موبایل های هوشمند جدید اپل، پیش فروش این گجت ها در شبکه های اجتماعی با 
قیمت نجومی آغاز شد. »اولین نفر باشید« فروشگاه ها با درج این جمله در بنرهای تبلیغاتی سعی 
در پیش فروش سری ۱۶ آیفون در ایران و اصفهان داشتند و این موبایل های لوکس را با قیمت بسیار 
بالایی نســبت به بهای جهانی پیش فروش می کردند، به طوری که آیفون ۱۶ در ابتدا پیش فروش 
بیش از ۱۰۰ میلیون تومان نیز قیمت گذاری می شد که طبق ادعای برخی از فروشگاه داران پیش فروش 
سری ۱۶ آیفون به ویژه ۱۶ پرومکس با وجود نامشخص بودن وضعیت رجیستری با استقبال خوبی 

مواجه شد.
خانواده سری ۱۶ اســمارت فون های اپل در هفته گذشــته هم زمان با عرضه جهانی وارد کشور شد. 
بررسی های میدانی از بازار موبایل اصفهان حاکی از آن است فروشگاه دارانی که تا یک هفته قبل به 
پیش فروش این نسل اسمارت فون ها مشغول بودند، اکنون با قیمتی بالاتر از نرخ جهانی این موبایل ها 
را عرضه می کنند، برای نمونه نسخه پایه آیفون ۱۶ با قیمت ۷۹۹ دلار در بازار جهانی به فروش می رسد 
که با احتساب دلار حدود ۶۰ هزار تومانی در بازار غیررسمی این اسمارت فون باید در بازار اصفهان حوالی 
۴۸ میلیون تومان قیمت داشته باشــد. ولی آیفون ۱۶ باتوجه به رنگ آن با بهای ۵۸ تا ۷۹ میلیون 
تومان عرضه می شود. قیمت نسخه پایه آیفون ۱۶ پرو نیز ۹۹۹ دلار است و با دلار آزاد ۶۰ هزار تومانی 
به حوالی ۶۰ میلیون تومان می رســد. امروز آیفون ۱۶ پرو در بازار موبایل اصفهان بسته به رنگ بین 
۹۰ تا ۱۱۰ میلیون تومان قیمت گذاری می شود. همچنین باید به گل سرسبد سری ۱۶ یعنی آیفون ۱۶ 
پرومکس اشاره کرد که طبق گفته شرکت اپل نسخه پایه آیفون ۱۶ پرومکس قیمتی معادل ۱۱۹۹ دلار 
دارد. از این رو گران ترین عضو خانواده ۱۶ اپل نیز باید حدود ۷۲ میلیون تومان قیمت داشــته باشد. 
در مقابل خریداران اصفهانی در ازای این اسمارت فون باید ۱۰۵ تا ۱۴۸ میلیون تومان بپردازند. در این 
میان شماری از فروشگاه داران فروش اقساطی ســری ۱۶ را با سودهای نجومی شروع نموده اند و 
خریداران می توانند با پیش پرداخت یک سوم تا نصف قیمت تعیین شده، اسمارت فون خود را به 
صورت اقساطی با بازپرداخت سه تا ۱۲ ماهه تهیه کنند. با این حال بررسی وضعیت بازار آیفون های 
طی سال های اخیر نشان می دهد اسمارت فون های اپل چند هفته پس از عرضه در بازار اصفهان یعنی 
از اواسط پاییز افت قیمت محسوسی پیدا می کنند. فعالان بازار انتظار دارند قیمت نسخه پرومکس به 
کمتر از ۱۰۰ میلیون تومان برسد. واردات خانواده آیفون ۱۶ مانند دو نسل قبلی خود به کشور ممنوع بوده 
و رجیستر نمی شود. با این حال اخباری پیرامون احتمال رفع ممنوعیت واردات و رجیستری سری ۱۶ 
طی هفته گذشته منتشر شد. رئیس انجمن موبایل به تازگی از دستور کار قرار گرفتن رفع ممنوعیت 
واردات و رجیستری آیفون خبر داد. از این رو خریداران به آنتن دهی و رجیستری این اسمارت فون 
در دولت چهاردهم امیدوارند. البته رفع این محدودیت ها با افزایش ۴۰ تا ۵۰ درصدی تعرفه واردات 
انجام خواهد شد و خریداران باید علاوه بر قیمت نجومی این اسمارت فون ها بودجه میلیون تومانی 

برای رجیستری آن در نظر گیرند.

چادگان یکی از مناطق مهم گردشگری اســتان اصفهان با آب و هوایی 
مطلوب و طبیعتی کم نظیر در حاشیه زاینده رود است که سالانه پذیرای 
تعداد زیادی گردشگر می شود و همین امر لزوم ساماندهی مراکز فعال 

اقتصادی و خدماتی در این شهرستان را دوچندان می کند. 
به گــزارش »ایمنا«، آلودگی های زیســت محیطی یکی از مشــکلات 
امروزی بشر در جوامع است که به دنبال زندگی های مدرن و پیشرفته 
رقم خورده، به نحوی که فعالیت های مراکز تولیدی و کارخانه ها، محیط 
زیســت جانداران را در معرض تغییر و آلودگی قرار داده است. در موارد 
متعددی همچون منابع دینی و قانون اساسی کشور به آبادانی سرزمین 
و فعالیت های اقتصادی در عین توجه به محیط زیست تأکید بسیاری 
شده اســت و با مراجعه به قانون اساســی می توانیم به اهمیت حفظ 
محیط زیســت پی ببریم، در اصل ۵۰ قانون اساسی جمهوری اسلامی 

ایران آمده است:
»در جمهوری اسلامی، حفاظت محیط زیست که نسل امروز و نسل های 
بعد باید در آن حیات اجتماعی رو به رشــدی داشــته باشــند، وظیفه 
عمومی تلقی می شــود. از این رو فعالیت های اقتصادی و غیر آنکه با 
آلودگی محیط زیســت یا تخریب غیرقابل جبران آن ملازمه پیدا کند, 

ممنوع است.«
یکی از وظایف مهم دولت، حفاظت از محیط زیســت طبیعی و ارتقای 
جایگاه آن است که در اولویت برنامه اقتصاد مقاومتی قرار دارد و در دو 
محور شکل می گیرد، محور اول اســتفاده بهینه از منابع پایان ناپذیر و 
تجدیدپذیر اســت تا این منابع برای نسل های آینده حفظ شود. محور 
دوم آن جلوگیری از تخریب و آلودگی منابع زیســت محیطی است که 

برای محقق شدن مفهوم توسعه پایدار باید به آن توجه شود. 
یکی از راهکارهای اجرایی حفاظت از محیط زیســت توجه به آمایش 
ســرزمین و نظارت بــر فعالیت های مراکز تولیدی اســت تــا در کنار 
فعالیت های جامعه به حفظ محیط زیست توجه شود. منطقه فریدن 
در غرب اصفهان به دلیل طبیعت مناسب آن به یکی از مراکز گردشگری 
تبدیل شــده و تاکنون با توجه به طرح آمایش ســرزمین هیچیک از 
منابع آلوده کننده طبیعت در آن تأسیس نشده و توانسته است سطح 
مطلوبی از پاکیزگی آب و هوایی را در خود حفــظ کند. با توجه به ورود 
مسافران زیادی در طول سال به این منطقه و شهرستان چادگان، لزوم 
توجه به حفظ محیط زیست طبیعی و مناطق حفاظت شده طبیعی در 
این شهرستان از اهمیت بیشتری برخوردار است. کنترل فاضلاب مراکز 
تفریحی اطراف دریاچه زاینــده رود و منابع آلوده کننده آن از مهم ترین 

فعالیت های مسئولان شهرستانی است.

حفاظت از منابع محیط زیستی شهرستان چادگان  
رئیس اداره محیط زیست شهرســتان چادگان درباره منطقه حفاظت 
شده چادگان اظهار می کند: در شهرستان چادگان منطقه حفاظت شده 
دالانکوه و سد زاینده رود وجود دارد که از سمت شهرستان فریدن آغاز 
و به گردنه سرخ، روستای حجت آباد و دریاچه زاینده رود ختم می شود 
و دارای دو زیســتگاه کوه و دریا اســت. مجتبی حاجتی می افزاید: در 
زیســتگاه کوهی، کل وبز و در دریاچه که زیســتگاه آبی است، بعضی 
پرندگان به صورت دائمــی وجود دارند که آبزی یا کنار آبزی هســتند؛ 
برخی پرندگان مهاجر در فصل زمستان به این دریاچه می آیند و در فصل 
گرما مهاجرت می کنند. وی خاطرنشان می کند: برخی پرندگان در فصل 
بهار تا پاییز در دریاچه زاینده رود هســتند و تخم گذاری و جوجه آوری 
می کنند؛ دو نوع پرنده در فصل بهار به این منطقه می آیند که یکی از آن ها 
کاکایی ارمنی و دیگری پرستوی دریایی است، بیشتر در جزایر دریاچه 
به سرمی برند که از دسترسی انسان ها و حیوانات خارج است. حاجتی 
ادامه می دهد: پرندگان مهاجر در فصل زمستان به اینجا می آیند که ۳۰ 
تا ۵۰ نوع هستند و شامل انواع غازها، اردک ها و فلامینگو می شوند. وی 
تأکید می کند: کبک و بلدرچین در مناطق آزاد و حفاظت شده شهرستان 
از پرندگانی هستند که در قســمت خشکی بیشتر در معرض شکار قرار 
دارند، همچنین در شهرستان چادگان استخرهای پرورش ماهی وجود 
دارد که بیشتر آن ها در زمین های کشاورزی فعالیت دارند. رئیس اداره 
حفاظت محیط زیســت چادگان ادامه می دهد: در حاشیه زاینده رود و 
روســتای حجت آباد دو مورد پرورش ماهی وجود دارد که یکی از آن ها 
حدود ۱۰۰ متر از دریاچه فاصله دارد و خروجی آن در باغات کشــاورزی 
اســت. حاجتی ادامه داد: پیگیری های لازم برای مکان های پرورش 
ماهی که از حساســیت بیشــتری برای دریاچه برخوردار و در نزدیکی 
آن تأسیس شــده بود، انجام شــد. وی با تأکید بر اینکه در این زمینه 
پیگیری هایی انجام شــد تا از کوچک ترین آلودگــی ممکن برای آب 
دریاچه جلوگیری شود، عنوان می کند: در این زمینه اقدامات لازم برای 
پیشگری از ورود پساب به دریاچه انجام و فیلتری تعبیه شد تا مسیر 

خروجی پرورش ماهی به دریاچه بسته شود.

چاه های جذبی فاضلاب یکی از منابع آلوده کننده دریاچه زاینده رود
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان چادگان اضافه کرد: یکی 
از عوامل آلاینده دریاچــه زاینده رود، مجتمع هــای ویلایی و چاه های 
جذبی فاضلاب آنها بود که به دلیل نزدیکی به دریاچه از منابع آلوده کننده 
آب محســوب می شــد و تصفیه ای برای آنها وجود نداشت که از سال 

۱۳۹۵ با پیگیری های اداره حفاظت محیط زیســت چادگان بعضی از 
مجموعه های گردشگری نســبت به احداث تصفیه خانه اقدام کردند. 
حاجتی تأکیــد می کند: هم اکنــون از ۱۳ مجموعه ویلایــی در اطراف 
دریاچه، ۹ مجموعه دارای تصفیه اســت و چهار مجموعه دیگر در حال 
احداث آن هســتند که پیش بینی می شود تا پایان ســال جاری این 
مجموعه ها دارای تصفیه خانه فاضلاب شوند. وی اظهار می کند: چنانچه 
هر واحد آلاینده ای برای محیط زیست از نوع تولیدی، گاوداری، دامداری 
یا حتی خانه ای وجود داشته باشد با اطلاع رسانی مردم از ادامه فعالیت 
آن جلوگیری خواهد شــد و همکاری ها در این زمینــه به خوبی انجام 

می شود، زیرا با سلامت مردم و جامعه ارتباط مستقیم دارد.

در شهرستان چادگان یک سمن ثبت شده محیط زیست وجود دارد
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان چادگان با اشاره به 
فعالیت گروه های حفاظت از محیط زیســت در شهرســتان چادگان 
تصریح می کند: فعالیت سمن های محافظت از طبیعت باید به صورت 
کاملًا خودجوش و مردمی شکل گیرد و علاقه مندان به محیط زیست 
در آن فعالیــت کنند. حاجتــی اضافه می کند: در شهرســتان چادگان 
یک سمن ثبت شده محیط زیســت وجود دارد که فعالیت گسترده ای 
ندارد و در این زمینه نیازمند فرهنگ سازی بیشــتری هستیم تا افراد 
بیشتری برای این کار متقاضی شــوند. وی می گوید: اگرچه این روند 
نسبت به گذشته بهتر شده و برخی خانواده ها زباله هایشان را تفکیک 
می کنند که کمک خوبی برای حفظ محیط زیست است، اما باید به امور 

زیست محیطی در چادگان توجه ویژه ای شود. 
به گزارش »ایمنا«، لازمه حفاظت از محیط زیســت، فرهنگ سازی و 
افزایش سطح آگاهی در میان افراد جامعه است که علاوه بر اقدامات 
نهادهای حکومتی موجب شــکل گیری فرهنگ و رفتارهای ســازگار 
با محیط زیســت می شــود، این روند منجر به ایجاد حس مسئولیت 
خواهد شــد و اثرات مثبتی بر حفظ میراث طبیعی خواهد گذاشــت. 
نقش آموزش و پــرورش در نهادینه کردن این فرهنــگ و بیدار کردن 
حس مسئولیت پذیری از همان ســنین کودکی و داشتن قوانین مهم 

زیست محیطی در این زمینه بسیار اثرگذار است.

مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی 
وزارت جهادکشــاورزی با اعلام تشدید بازرسی بر 
اقلام تنظیم بازار در طرح »شمیم ماه مهر«، افزود: 
چنانچه شــرکت های بســته بندی ضوابط توزیع را 
رعایت نکنند، بازرســان علاوه بر برخــورد قانونی، 
از توزیــع محموله گوشــت تنظیم بــازار جلوگیری 

می کنند. 
به گزارش »ایراسین«، مسعود امرالهی با تأکید بر 
تشــدید طرح های نظارتی وزارت جهادکشاورزی، 
افزود: طرح »شــمیم ماه مهر« با قدرت از ســوی 
دســتگاه های نظارتی اجرا می شــود و متخلفان، 
طبق قانون به ســازمان تعزیرات حکومتی معرفی 

می شوند. مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای 
اساسی وزارت جهادکشاورزی ادامه داد: در راستای 
اجرای طرح »شــمیم ماه مهر«، بازرســان جهاد 

کشاورزی با رصد نظارتی، توزیع گوشت تنظیم بازار 
توسط شرکت بسته بندی گوشت را شناسایی کردند.

امرالهی، حجم این تخلف را قابل توجه دانســت و 
خطرنشان کرد: شرکت متخلف حدود ۶۰ تن گوشت 
تنظیم بازار را خارج از شــبکه رســمی توزیع کرده 
 بود که پس از شناســایی و اعمال قانون با تشکیل 
پرونده تعزیراتی بــه ارزش ۱۶۸ میلیــارد ریال به 

تعزیرات معرفی شد. 
وی هشدار داد: چنانچه شــرکت های بسته بندی 
ضوابط توزیــع را رعایــت نکنند، بازرســان ضمن 
برخورد قانونی از توزیع محموله گوشت تنظیم بازار 

جلوگیری می کنند.

مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی:

روند بازرسی بر اقلام تنظیم بازار تشدید می شود

خبر روز

چرا مبلغ جدید وام مسکن ابلاغ نمی شود؟
بسیاری از بانک ها با وجود اینکه دولتی هستند، قوانین در زمینه ارائه تسهیلات تعیین شده در قانون 
در حوزه ساخت مسکن را اجرایی نمی کنند و بانک مرکزی مکلف است که تسهیلات ساخت مسکن 

با مبلغ جدید را در سریع ترین زمان ممکن ابلاغ کند. 
به گزارش»ایســنا«، »نشد که نشد که نشــد شــبکه بانکی را کامل به خدمت نهضت ملی مسکن 
بیاوریم، بانک ها ۲۸ درصد به قانون عمل کردند!« این آخرین اظهارات وزیر سابق راه و شهرسازی 
است دولت سیزدهم اســت که در نشســت خبری مطرح کرد. یکی از راهبردهای اصلی در تأمین 
مسکن اعطای وام بانکی به متقاضیان ساخت مسکن اســت. در دولت سیزدهم وام مسکن در 
شــهرها طی دو مرحله افزایش پیدا کرد یک مرحله از ۳۵۰ میلیون تومان شهری به ۵۵۰ میلیون 
افزایش پیدا کرد و الان عمل می شود. بعد از آن در شورای عالی مسکن ۵۵۰ میلیون به ۸۰۰ میلیون 
افزایش پیدا کرد اما دولتمردان در انتظار تصمیم شــورای عالی بانک مرکــزی برای ابلاغ این وام 
هستند؛ یعنی در صورت ابلاغ وام مسکن از ۳۵۰ میلیون به ۸۰۰ میلیون افزایش خواهد یافت.  پیش 
از این در مسکن روستایی وام از ۲۰۰ میلیون به ۳۵۰ میلیون تومان افزایش پیدا کرده بود اما اکنون 

همه در انتظار تصمیم بانک مرکزی هستند.

با تأخیر در ابلاغ وام بانکی، فرصت ساخت و ساز مسکن در کشور از بین می رود
 حمیدرضا عزیزی فارســانی، نماینده مجلس در گفتگو با »ایسنا« با اشــاره به اهمال کاری بانک 
مرکزی در ابلاغ میزان وام جدید ساخت مســکن و از دست رفتن فرصت ساخت و ساز مسکن در 
کشور گفت: متأسفانه بانک ها به جای اینکه بانکداری کنند و در خدمت تولید، اشتغال و خلق ثروت 
باشند به دنبال بنگاهداری و در واقع مسائل حاشیه ای دیگر هســتند. وی تأکید کرد: به واقع این 
رویکرد بانک ها موجب آسیب رسانی به کشور شــده است. عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه مسکن از جمله نیازهای ضروری خانوارها قلمداد می شود، ادامه داد: همچنین 
باید تأکید کنم که بخش مسکن بخشی مولد است از این رو اگر ما شاهد توسعه در بخش مسکن 
باشیم صنایعی از جمله سیمان، آهن و بسیاری از صنایع دیگر رونق پیدا کرده و اشتغال زایی ایجاد 
خواهد شد. عزیزی فارسانی با بیان اینکه حوزه مسکن به نوعی یک صنعت قلمداد می شود ادامه 
داد: بنابراین حمایت از حوزه مسکن به واقع مورد نیاز جامعه بوده آن هم به دلیل مشکلاتی که در 
حال حاضر در کشور و در کمبود مسکن داریم. عضو کمیســیون انرژی مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به شکل گیری مافیای مسکن در کشــور افزود: این مافیا در شهرهای بزرگ و به دلیل گرانی 
بسیار بالای قیمت مسکن فعال هستند. این در حالی است که افرادی همچون کارمندان و معلمان 
و همچنین کارگران بضاعت لازم را نداشته و مجبورند در حاشیه شهرها زندگی کنند. وی تأکید کرد: 

بنابراین مبحث حمایت از تولید مسکن در کشور از جمله ضروریات بوده و باید به آن توجه شود.

چرا حتی بانک های دولتی وام مسکن نمی دهند؟
عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اســلامی گفت: بســیاری از بانک ها با وجود اینکه دولتی 
هســتند، قوانین در زمینه ارائه تسهیلات تعیین شــده در قانون در حوزه ساخت مسکن را اجرایی 
نمی کنند و بانک مرکزی مکلف است که تسهیلات ســاخت مسکن با مبلغ جدید را در سریع ترین 
زمان ممکن ابلاغ کند. باید راهکاری برای بازپرداخت تســهیلات حوزه مسکن از سوی محرومین 
در نظر گرفته شود و همچنین باید نظارت مناسبی بر بانک ها در راستای پرداخت تسهیلات مسکن 
صورت گیرد. این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه متأسفانه بانک ها به وظایف قانونی 
خود در ارائه تسهیلات مسکن عمل نمی کنند، گفت: بنابراین بانک مرکزی باید نظارت صحیحی در 
این زمینه داشته باشد و اهمال کاری در این بخش به هیچ وجه پذیرفتنی نیست. همچنین بانک 
مرکزی باید ابلاغ تسهیلات جدید در حوزه مسکن را مد نظر قرار دهد. عزیزی فارسانی با بیان اینکه 
باید ناترازی منابع بانکی برطرف شود، افزود: در صورت رفع این نقایص، هم بحران نقدینگی برطرف 
شده و همچنین خلق ثروت صورت خواهد گرفت. متأسفانه بانک ها بخش زیادی از منابع خود را 
در قالب تسهیلات به کارمندان خود ارائه می کنند و این یکی از مشکلاتی است که باید برطرف شود.

گزارش روز

ذره بین

رئیس مرکز آمار ایران گفت: سرشماری عمومی کشاورزی تمرینی برای سرشماری عمومی نفوس و مسکن در سال ۱۴۰۵ است، سرشماری برمبنای داده محور 
و داده های ثبتی خواهد بود.

به گزارش »ایمنا«، غلامرضا گودرزی در نشست سرشماری عمومی کشاورزی ۱۴۰۳ در دانشگاه تربیت مدرس اظهارکرد: برای اجرای سرشماری کشاورزی چهار 
دلیل، تکلیف قانونی و چارچوب ها، نیاز به آمار کشاورزی برای برنامه ریزی و آمادگی برای اجرای سرشماری عمومی نفوس و مسکن است.

وی افزود: نخستین فرمان رئیس جمهور برای اجرای سرشماری عمومی کشاورزی ۱۴۰۳ است که در آبان برگزار می شود.
رئیس مرکز آمار ایران عنوان کرد: برای نخستین بار شورای راهبردی سرشماری کشاورزی با حضور وزیران مرتبط و استانداران در این هفته برگزار می شود.

رئیس مرکز آمار ایران: 

سرشماری برمبنای داده محور  و داده های ثبتی خواهد بود

 ورود ۱۳۵ هزار تُن گندم در
 ۶ ماهه امسال به استان اصفهان

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان 
گفت: از ابتدای امسال تاکنون حدود ۱۳۵ هزار تُن 
گندم از استان های دیگر و بنادر وارد استان اصفهان 

شده است.

عکس خبر

 آموزش فنی و خدماتی در 
۶۴۰ کارگاه استان اصفهان

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان 
با اشــاره به آموزش فنی و خدماتــی در ۶۴۰ 
کارگاه استان اصفهان، گفت: در حال حاضر ۱۰ 
جامعه هدف را در سطح جامعه ملی، استانی و 
شهرستانی خدمت رسانی می کنیم. به گزارش 
»تســنیم«، محمدرضا مصلحــی اظهار کرد: 
شاهد حضور فنی و حرفه ای در ۲۸ شهرستان 
استان اصفهان هســتیم و ۵۴ مرکز آموزشی 
را به صورت تک بُعدی یا خواهــران و برادران 
داریم و ۶۴۰ کارگاه در رشته های فنی، خدماتی، 
کشاورزی را در بخش دولتی آموزش می دهند. 
وی افزود: در بخش غیردولتی ما در ســطح 
اســتان اصفهان حدود ۲۵۷۰آموزشــگاه آزاد 
غیردولتی داریــم که اینها مجوزشــان از فنی 
حرفه ای گرفته اند و بر آموزش آنها نظارت داریم 
و برگه فنی آنها را صادر می کنیم و اینها شهریه 
دریافت می کننــد اما خوشــبختانه در مراکز 
دولتی  هیچ گونه وجهی دریافت نمی شــود. 
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان 
گفت: خدمات به دانشجویان، فارغ التحصیلان، 
ســربازان، زندانیان و زنان سرپرست خانواده 
و در صنعــت و بخــش دولتــی و غیردولتی، 
روستاییان ارائه می شود و برای اینکه جامعه 
به این واقعیت رسیده که رشته های دانشگاهی 
متأسفانه مثمر ثمر نبوده و این مشکل و چالش 
در سطح کشــور اســت و برای اشتغال سعی 
شده با هم افزایی بین آموزش و پرورش، فنی 
و حرفه ای و صنعت آنها را در مهارت ها ببینیم. 
مصلحی تأکید کرد: این واقعیت جامعه است 
که بعد از دیپلم دنبال اشتغال هستند و برای 
اینکه روی هم چشــمی هم هست دنبال کار 
می روند و نارضایتی در ســطح جامعه بعد از 
دانشــگاه وجود دارد که با آن مدرک به آنها کار 
نمی دهند و مشــاغل کاذب همچــون خرید 
و فروش طــلا و ارز هم مزید بر علت شــده و 
موضوعی که الان در صنعت با آن مواجه هستیم 
نیروی کار اســت. وی گفت: وقتی مشکلات 
صنعت را احصــا می کنیم از نبــود نیروی کار 
می گویند و با تمام خدمات مراجعه نمی کنند و 

حاضرند در فضای مجازی دلالی کنند.

یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶
اقتصاد

ساماندهی واحدهای اقتصادی و گردشگری شهرستان چادگان

فرصتی که بود، فرصتی که هست



    گردشگری و میراث4

 یک کارشناس مطرح کرد

شکوفایی اقتصاد کشور با رونق صنعت گردشگری
کارشناس اقتصاد گردشــگری، پژوهشگر و اســتاد دانشگاه گفت: 
توسعه گردشــگری می تواند چالش های اجتماعی را کاهش دهد و 
روحیه نشاط و ارتباط های بین المللی را تقویت کند همچنین اقتصاد 

را از حالت استاتیک به دینامیک تبدیل کند.
مرتضی خاکســار، کارشــناس اقتصاد گردشــگری، پژوهشــگر و 
اســتاد دانشــگاه در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: گردشگری، علم 
میان رشته ای اســت که عناصر مختلف را به هم پیوند می دهد، سفر 
یک گردشــگر موجب اشــتغال حدود ۱۵۰ زنجیره کاری خواهد شد، 
درواقع می توان گفت با یک اکوسیســتم برنامه ریزی شــده در دنیا 
مواجه هســتیم. وی افزود: در دولت جدید این چرخــه نیاز به یک 
انقلاب ساختاری و فرهنگی دارد، دولتمردان این حوزه با الهام گرفتن 
از تجارب گذشته، باید سنت های قدیمی را کنار بگذارند، چرا که یکی از 
مشکلات حوزه گردشگری کشور تفکرهای قدیمی ۳۰ تا ۴۰ سال پیش 

است که هنوز تغییر نکرده اند.
کارشناس اقتصاد گردشــگری، پژوهشگر و اســتاد دانشگاه گفت: 
صنعت گردشــگری نیازمند نیروهای جدید با افکار نو اســت، چرا که 
نســل جدید )دهه ۸۰ و ۹۰( افکار جدید لازم دارند. خاکســار ادامه 
داد: زمانی که صحبت از انقلاب ســاختاری در وزارتخانه می شود، اگر 
بخواهیم درآمدهای ناخالص ارزی یا GDP ) تولید ناخالص داخلی( 
داخلی و خارجی داشته باشــیم، باید مدیران و کارشناسان کلیشه ای 

حذف و مدیران با افکار نو و جدید روی کار آیند.
وی عنوان می کند: کشور از نظر شروط اولیه همچون فرهنگ، قومیت 
مختلف، آب وهوا و منابع طبیعی بکر و خدادادی بسیار مناسب است، 
تنها برای استفاده و بهره مندی صحیح نیازمند برنامه ریزی های جدید 

متناسب با نیاز نسل جدید هستیم.
کارشــناس اقتصاد گردشــگری، پژوهشگر و اســتاد دانشگاه اظهار 
می کند: از آنجایــی که آموزش همراه با پرورش اســت لازم اســت 
گردشــگری های علمی بیشــتری در بســتر کارگاه های آموزشــی، 
دبیرستان ها و دانشگاه ها برقرار شود، چرا که پرورش به معنای دادن 
انگیزه های بشــری به دانش آموختگان و دانش آموزان اســت و این 
امر تنها با برگزاری اردوهای علمی، تفریحی و مســافرت های گروهی 

انجام خواهد شد.
خاکسار می گوید: گردشگری موجب تغییر نگرش ها به سمت توسعه 
پایدار می شود، برای مثال کشوری همچون ترکیه که بسیار به اقتصاد 
گردشگری وابسته است، با آغاز شــیوع کرونا ۸۰ درصد فعالیت های 
اقتصادی این کشور متوقف شد و این نشــان از آن است که ترکیه تا 

چه حد زیادی روی گردشگری و در آمد ۸۵ تا ۹۰ درصدی خود از این 
طریق حساب کرده است. وی اضافه می کند: توسعه گردشگری ایران 
می تواند چالش های اجتماعی را کاهش و روحیه نشاط و ارتباط های 
بین المللی را تقویت کند، همچنین معضلات جامعه همچون بیکاری، 
تورم، طلاق و فســاد را کاهش دهد و اقتصاد را از حالت استاتیک به 

دینامیک تبدیل کند.
کارشناس اقتصاد گردشگری، پژوهشگر و استاد دانشگاه ادامه داد: 
دولت جدید برای دســتیابی به موارد اشاره شده باید از کارشناسان و 

برنامه ریزی های دقیق دعوت و طرح های مناسبی ارائه دهند.
خاکســار عنوان کرد: تخصیص بودجه و ارائه وام های ارزان به صنعت 
گردشگری و فعالان این صنعت می تواند به بهبود وضعیت اقتصادی 
کمک کند، همچنیــن کاهش مالیــات و ارائه مشــوق های مالیاتی 
می تواند به توسعه گردشگری کمک کند. وی اضافه می کند: تعامل با 
دیگر کشورها و استفاده از تجربیات آن ها، علاوه بر آنکه موجب ارتقای 
سطح گردشگری می شود، موجب جامعه ای شاداب و پویا نیز خواهد 
شد. برگزاری کنفرانس ها و ســمینارهای بین المللی نیز می تواند به 

تبادل تجربیات و بهبود وضعیت کمک کند.
کارشناس اقتصاد گردشــگری، پژوهشگر و استاد دانشگاه می گوید: 
وابســتگی بزرگ و ســلامت در دنیا، در کشــورهایی ماننــد کانادا، 

انگلستان، فرانسه و سوییس نیز مشــاهده می شود. این کشورها به 
دلیل گردشگر پذیری و امنیت بالا، برنامه ریزی های دقیقی در زمینه 
گردشگری دارند. ســوییس با طبیعت سرســبز و برنامه های منظم 
خود، یکی از نمونه های موفق در این زمینه اســت، حتی در جزئیاتی 
همچون ساعت ســازی نیز حرفی برای گفتن دارد، هلند و کشورهای 
اســکاندیناوی در این زمینه موفق و نمره بالایی دارنــد، تمامی این 
کشورها در بستر گردشگری در حرکت هستند، ایران هم می توانیم با 
تعاملات گردشگری، چالش های اجتماعی خود را کاهش دهد، این 
تعاملات می تواند روحیه نشاط و ارتباطات بین المللی را تقویت کند و 

دیوارهایی که بین مردم فاصله ایجاد کرده اند را از بین ببرد.
به گزارش »ایمنا«، از سال ۱۹۸۰، سازمان جهانی گردشگری سازمان 
ملل متحد سالانه روز ۲۷ ســپتامبر را به عنوان روز جهانی گردشگری 
جشن می گیرد و اساسنامه این روز در تاریخ ۲۷ سپتامبر سال ۱۹۷۰ 
به تصویب ســازمان جهانی گردشــگری رســید همچنین انتخاب و 
تصویب این روز نقطه عطفی در گردشگری جهانی محسوب می شود.

هدف از گرامیداشــت چنین روزی، بالا بردن ســطح آگاهی در مورد 
نقش گردشــگری در جامعه جهانــی و نشــان دادن چگونگی تأثیر 
 گردشــگری بر ارزش های اجتماعی، فرهنگی، سیاسی و اقتصادی 

در سراسر جهان است.

 آرامستان تاریخی »تخت فولاد« مقصد گردشگری
معنوی اصفهان

اصفهان از شهرهای مهم گردشگری، سرمایه ای ارزشمند و منحصر به فرد  کورش دیباج
از نظر قدمت تاریخی، وجود آثار فرهنگی و مذهبی گرانبها در قلمرو ملی و 
جهانی است که دارای شرایط ممتاز و از مراکز عمده گردشگری ایران و جهان است، به طوری که از آن به 
عنوان پایتخت فرهنگی خاورمیانه و جهان اســلام یاد می شــود. در میان انواع جاذبه های گردشگری 
اصفهان، آرامستان تخت فولاد یکی از جاذبه های منحصر به فرد گردشگری این شهر به شمار می رود. 
کشف تعدادی سنگ قبر آجری با خطوط کوفی و نسخ، به تاریخ های ۵۶۷ و ۶۸۶ هجری، نشان دهنده 
قدمت این آرامستان پیش از دفن بابا رکن الدین بیضاوی شیرازی است. در روزگار صفویه، با گسترش 
شهر اصفهان و محلات آن به سوی جنوب شهر، این آرامستان گسترش یافت و محل دفن صدها نفر از 
فقها، دانشمندان و بزرگان و مشاهیر اصفهان از جمله میرفندرســکی، آقا حسین خوانساری، میرزای 
رفیعای نائینی، آقا جمال خوانساری، فاضل اصفهانی و غیره شد و به صورت یک دانه شهری و جزئی از 
حیات اجتماعی شهر اصفهان و فرهنگ و هنر و تمدن ایران درآمد. تخت فولاد خود دیوانی است از اشعار 
و آثار ادبا و شاعران برجسته ای که عموماً در رثای بزرگان و ماده تاریخ وفات آنان اشعار نغز و زیبایی سروده 
اند و می توان سبکی خاص از شعر را با مضامین عالی معنوی و عرفانی در سنگ قبور و الواح آن مشاهده 
کرد. بی شک توجه به چنین قابلیت هایی توسعه گردشگری آرامســتان تخت فولاد را دشوار می کند. 
برنامه های توسعه گردشگری در جاذبه های تاریخی و فرهنگی، از اهمیت بالایی در فرایند برنامه ریزی 
گردشگری برخوردار است اما تجربه برنامه ریزی های صورت گرفته در قالب توسعه فرهنگی و تاریخی به 
جهت معرفی ارزش های فرهنگی اقوام و ملل، کمک به حفظ و نگاهداشت جاذبه های فرهنگی-تاریخی، 
برندســازی فرهنگی، حفظ هویت بومی و مکانی، حاکی از این مطلب است که نگاه دیگری نیز در کنار 
برنامه های توسعه گردشگری، فرهنگی و مذهبی شهر اصفهان مورد نیاز بوده تا بتواند تمامی فعالیت های 
توسعه گردشگری را تأمین و تکمیل نماید. در اینجاست که رویکرد معنویت در گردشگری می تواند مؤثر 
واقع شود. آرامستان تخت فولاد اصفهان از ویژگی های منحصربه فردی برخوردار است که صرفاً نمی توان 
آن را در یک جاذبه تاریخی و فرهنگی خلاصه کرد. زوایای میراث مادی و معنوی، برگرفته از سنت معماری 
ایرانی اسلامی، کاشی کاری، آیینه کاری، بناهای مقدس، مقبره بزرگان علم، هنر و فلسفه، عمارت های 
بی نظیر که وامدار تاریخ مردم شناسانه زندگانی ایرانی است، همگی تلفیقی از هنر، فرهنگ، معنویت، 

را رقــم زده و نیازمنــد نگاهی فرا توســعه ای تاریخ و دین اســت که جاذبه ای خــارق العاده 
دلیل گستردگی فرهنگ از جمله »پارک های می باشــد. آرامســتان تخت فولاد اصفهان به 

مفاهیمی چون ادبیات، شعر، موسیقی، موضوعی فرهنگی« محسوب می شود که 
رویکردهای توسعه گردشگری اصفهان فلســفه، عرفان و هنر را دربر می گیرد. 

از ســوی دیگر حاکی از این مطلب از یک سو و آرامســتان تخت فولاد 
معنویت می تواند راهگشــای است که رویکرد نوین مطالعاتی 

تمامی زوایای میراث مادی و توســعه همه جانبه بــوده تا 
بخشیده و زمینه رونق روز معنوی آرامســتان را قوت 
و علاقه مندان فراهم کند.افزون آن را در دید همگان 

 یادداشت

رئیس جهاد دانشــگاهی واحــد اصفهان در خصــوص اهــداف و مأموریت های 
»اندیشکده گردشــگری و صنایع خلاق اصفهان« اظهار کرد: شهر اصفهان به عنوان 
»شهر خلاق صنایع دستی« از ســازمان یونسکو و به عنوان »شــهر جهانی صنایع 
دستی« از ســازمان جهانی صنایع دســتی)WCC(، دو امتیاز اساسی را دریافت 
کرده است.   زاهد شفیعی در گفت وگو با »ایسنا« تصریح کرد: این نکته مهم است 
که ما چگونه بتوانیم دســتاوردهای اصفهان در سطح بین المللی را در جهت توسعه 
شــهر اصفهان به کار گیریم. این اندیشــکده به طور کامل در راستای مأموریت های 
جهاد دانشگاهی و با رویکرد پاسخگویی به این مسائل پایه گذاری شده تا بتوان در 
طراحی راهبردهای توسعه اصفهان که بر اساس این مزیت رقابتی شکل گرفته است، 
نقش آفرینی کنیم.  وی یادآور شد: بر اســاس تفاهم نامه های موجود میان جهاد 
دانشــگاهی واحد اصفهان با اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، 
اتاق بازرگانی و شهرداری اصفهان، قرار است این اندیکشده به صورت مأموریت گرا 
وارد عمل شود و به نظام مسائل شــهر بپردازد. با توجه به سند آمایش استان که در 
سال ۱۳۹۴ طراحی شــد، مزیت رقابتی منحصر به فرد اصفهان، حوزه صنایع خلاق 
و گردشگری اســت. از این رو، انتظار می رود مزیت رقابتی منحصر به فرد اصفهان و 
گفتمان توسعه اصفهان بر اساس همین موارد طراحی شود. وی با بیان اینکه از منظر 

جهاد دانشگاهی ما به دنبال تنوع بخشی به فعالیت های جهاد هستیم، خاطرنشان 
کرد: ما در جهاد دانشگاهی واحد اصفهان علاقمند هستیم که بتوانیم در بسیاری از 
این مسائل، با توجه به سابقه علمی درخشانی که در حوزه های مطالعاتی دارد، به حل 
مسائل بپردازد. شفیعی با تأکید بر اینکه متأسفانه اصفهان تاکنون نتوانسته است 
از ظرفیتی که ســازمان های جهانی به آن داده، بهره ای ببرد، افزود: مســائلی مانند 
رونق، توسعه و برند ســازی شهری و نیز ارتقای تصویر شــهر در عرصه بین المللی، 
کمتر در اصفهان مطرح شــده است. لذا، این اندیشــکده کاملًا مأموریت گرا ایجاد 
شده است و در هفته گردشــگری ما به عنوان یک نهاد با مرجعیت علمی، این نکته 
را بررسی می کنیم که در مسیر گردشگری خلاق چه ظرفیت هایی در اصفهان وجود 
دارد و ســپس فرصت ها و چالش های اصفهان در مسیر دســتیابی به گردشگری 
خلاق، اقدامات انجام شده، راهکارهای سیاستی ذینفعان گردشگری در مدیریت 
و سیاستگذاری شهر خلاق و نیز چشم انداز آن را در مسیر گردشگری خلاق بررسی 

می کنیم. این مسائل را جهاد دانشگاهی اصفهان به میزبانی اتاق بازرگانی در هفته 
گردشگری بررسی خواهد کرد. رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان افزود: اصفهان 
به عنوان شهر خلاق صنایع دستی و به عنوان شــهری که از دیرباز پایتخت فرهنگ و 
هنر کشورهای اسلامی بوده است و در عرصه های فرهنگی تاریخی، پیشینه ای غنی 
دارد، می تواند به عنوان بنیان های توسعه شهر، به بحث گذاشته می شود. لذا، اولین 
دستور کار ما این است که بررسی کنیم دستگاه ها بعد از یک دهه، ذیل موارد مطرح 
شــده چه اقداماتی انجام داده اند؟ درواقع، دستگاه های متولی این امر کارکردها و 
عملکردشان را در یک فضا و گفت وگویی علمی به بحث می گذارند.وی افزود: اقدام 
خوبی که ما در این اندیشکده و گروه گردشگری جهاد دانشگاهی معاونت پژوهشی 
انجام داده ایم، این بحث است که چگونه شهرها به عنوان best practice های دنیا 
به شهرهای موفقی تبدیل شده اند؟ به عبارتی، این امکانات یک سری پلتفرم است 
تا شهرها به صورت بین المللی مطرح شوند و در یک محیط بین المللی با یکدیگر به 

گفت وگو بپردازند.  وی با بیان اینکه هدف توسعه شهر است، ادامه داد: هدف ما این 
است که بتوانیم به راهبردهایی برای اینکه وظایف و نقش دستگاه ها و متولیان در 
این حوزه بررسی شود، دست یابیم. اصفهان از نظر صنعتی اشباع شده است، اما آن 
طور که انتظار می رود در مورد چالش ها یک نگاه عالمانه وجود داشته باشد، این اتفاق 
تاکنون رخ نداده است. به نظر می رسد جای چنین نگاه و بررسی علمی و عالمانه در 
مورد مسائل و چالش های اصفهان، در اندیشکده گردشگری و صنایع خلاق است.  
شفیعی گفت: همچنین در امتداد هفته گردشــگری ما برنامه دیگری هم داریم و 
آن یک کارگاه عملی با عنوان »کارگاه عملی یک روزه گردشــگری و طراحی تورهای 
خلاق« است. به نظر می رسد که بخش زیادی از ظرفیت های ملموس و غیرملموس 
اصفهان مغفول مانده و هنوز دیده نشده است. از این رو، در این کارگاه ما به ذینفعان 
گردشگری استان می گوییم در راستای محصول گردشــگری استان اصفهان باید 
 محصولی فاخر وجود داشته باشــد. رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان افزود: 
یک اصل می گوید در بازارهایــی رقابت کنید که بتوانید مزیــت رقابتی ایجاد کنید. 
بنابراین، محصول گردشگری ما فرهنگ است و گردشگری هم که به اصفهان می آید 
با یک درک جامعی از اقتضائات میدانی ما می آید. این نوع گردشگری ارزش محور 

و تعالی بخش است و به بحث تدبر و تفکر کمک می کند. 

رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان مطرح کرد؛

اندیشکده گردشگری و صنایع خلاق فرصتی برای شناخت و توسعه اصفهان

یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶

مفاد آراء
7/59 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003890 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضي آقای ایرج عليزاده گل ســفيدی فرزند  
اروجعلی بشماره شناسنامه 759 صادره از ناغان در یک باب خانه به مساحت 256/09 متر 
مربع پلاک  411  اصلی واقع در شرودان که متقاضی خود مالک رسمی مشاعی می باشد 

محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشــود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم 
نمایند. بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/24                      

  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/08
م الف: 1785795  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
7/60 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003651 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای بيــژن منوچهری فرزند علی جان 
بشماره شناسنامه 330 در  یک قطعه زمين کشــاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 
1847/31 متر مربع پلاک  31  اصلی واقع در افجد خریداری از مالک رســمی آقای احمد 

جعفری افجدی فرزند قربانعلی محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشــود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم 
نمایند. بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/24                      

  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/08
م الف: 1785410  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
 7/61 آگهــي مفادآراصــادره از هيات قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي و اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقردرثبت نایين
دراجرای ماده یک قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
وبر حســب ماده 3قانون مذکور  آرا ذیل که از طرف این هيات مبنی برتایيد انتقال عادی 
ویاسهم مفروزی متقاضی صادر گردیده دردونوبت به فاصله 15روزآگهی  می شودتاشخص 
یااشــخاصی که به آرا مذکوراعتراض دارندازتاریخ اولين انتشارآگهی ظرف مدت دوماه 
اعتراض خودرابه این اداره تسليم نموده ودرمهلت یک ماه ازتاریخ تسليم اعتراض فرصت 
دارندنسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه وارایه گواهی مبنی برطرح دعوی اقدام 
نمایند دراین صورت اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه خواهد بود ودرصورت 
انقضامهلت وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد وصدورسند 

مالکيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
1- رای شــماره 140360302031000280-1403/5/23آقای عليرضا باغبان فرزند 
مرتضی ششدانگ مفروزی یک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قسمتی از  26 اصلی واقع 
در روستای کجان بخش  17 ثبت اصفهان الحاقی به ثبت نایين  به مساحت 95/8 متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از علی جواهری فرزند ملاحسن مالک رسمی 
2- رای شماره 140360302031000337-1403/6/3 خانم شوکت نجيمی وزنه فرزند 
عباس نسبت به 4 ســهم و شش ، بيستم از یکسهم مشــاع از 72 سهم ششدانگ مزرعه 
مظفرآباد با قدرالحصه از دورشته قنات اختصاصی به پلاک ثبتی 334  اصلی واقع در بخش  
19 ثبت اصفهان الحاقی به ثبت نائين به مساحت ششدانگ 135030 متر مربع خریداری 

عادی و مع الواسطه از ميرزا محمد نجيمی حاجی آبادی مالک رسمی
3- رای شماره 140360302031000339-1403/6/3 خانم فرشته کشاورزی انارکی 
فرزند حسين نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه به پلاک ثبتی 86  اصلی 
واقع در انارک بخش 4 ثبت انایين به مســاحت ششــدانگ 367/75 متر مربع خریداری 
 عادی و مع الواســطه از هدایت اله رحيمی انارکی و محمد حســين زاهدی زاده انارکی 

مالکين رسمی
4- رای شماره 140360302031000340-1403/6/3 موقوفه استاد حسن خلف استاد 
محمد علی عصار به نمایندگی اداره اوقاف و امور خيریه شهرستان نایين نسبت به ششدانگ 

اطاق و سرویس بهداشتی به پلاک ثبتی 2555  اصلی واقع در محمدیه بخش 2 ثبت نائين 
به مساحت 125/45متر مربع بصورت مع الواســطه ووقف نامه عادی از مسيب چنگيزی 

محمدی مالک رسمی
5- رای شــماره 140360302031000364-1403/6/7 آقای ابوالفضل نظری فرزند 
حسين نسبت به ششــدانگ مفروزی یکدرب خانه احداثی در پلاک ثبتی قسمتی از 71 
اصلی واقع درروستای مهرادران بخش 17 اصفهان الحاقی به ثبت نایين بمساحت 248/21 

مترمربع خریداری عادی و مع الواسطه از مالکين رسمی روستا ) مهدی فروتن و غيره (
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/06/24
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/07/08

م الف: 1783471 عليرضا راحتی  رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان نائين
مفاد آراء

7/62 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه اجرایي قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذیل محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت 
2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015000519 مورخ 1403/06/15 آقای محمود شهریاری 
کله مسيحی فرزند احمد  نسبت به شش دانگ یکباب ساختمان  به مساحت 33/66  متر 
مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرین شــهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خریداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/24                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/08
م الف: 1785992   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

فقدان سند مالکیت
7/63 شماره نامه: 140385602025008531- 1403/07/03 نظر به اینکه خانم طاهره 

جان نثاری فرزند غلامحســين با تسليم دو برگ  استشهاد شــهود شماره 21706 مورخ 
1403/3/8 دفتر خانه 371  اصفهان مدعی مفقود شــدن سند مالکيت ششدانگ پلاک 
ثبتی شماره 259  فرعی از 13  اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که تحت شماره چاپی 
17042 مورد ثبت صفحه 329 دفتر 198 ذیل ثبت 21259 صادر و طبق سند انتقال شماره 
3860 مورخ 1344/4/31 دفتر 83 اصفهان به ایشان انتقال قطعی شده است تسليم گردیده 
و نامبرده  اظهار داشته که ســند مالکيت مرقوم  در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالکيت المثنی  نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 
120 آئين نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکيت نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت یا سند معامله به این 
اداره تسليم و رسيد اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکيت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. م الف: 1795189 ابوالفضل شهریاری نائينی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت 

ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

7/64 شماره نامه: 140385602024006512- 1403/06/24 نظر به اینکه ششدانگ 
پلاک 18 فرعی از 1475 اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شــماره چاپی ســند برگی 
831836 سری ج سال 01  و شماره دفتر الکترونيکی 140220302024012879 به نام 
خانم فيروزه ترکی لادانی سابقه ثبت و صدور ســند مالکيت دارد  سپس مالک مذکور  با 
ارائه درخواست شماره 22718  مورخ 1403/06/24 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی 
که امضا شهود آن ذیل شماره یکتا 140302157036000856 و رمز تصدیق 558799  
مورخ 1403/06/06 به گواهی دفترخانه اسناد رســمی  58 اصفهان رسيده است مدعی 
است که سند مالکيتش به علت نامعلوم مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکيت را 
نموده   لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکيت یا سند معامله به این اداره تسليم و رسيد اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1795957 

شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



مدیرکل دفتر امور شهری استانداری اصفهان خبر داد؛

دریافت مجوز جذب ۵۹۹ آتش نشان در استان اصفهان
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای اســتانداری اصفهان گفت: به منظور تقویت بدنه آتش نشانی 
شهرداری های استان اصفهان، مجوز جذب ۵۹۹ نیروی متخصص در ۵۴ شهر این استان از سه مجرای 

مختلف دریافت شده است.
به گزارش »مهر«، محمد مهدی فردوسی پیش از ظهر شنبه ضمن گرامیداشت روز ایمنی و آتش نشانی 
و گرامیداشت یاد و خاطره شــهدای آتش نشــان، اظهار کرد: با توجه به اینکه مجموعه آتش نشانی 
شهرداری های استان اصفهان با کمبود نیروی انسانی شدیدی مواجه هستند، می طلبید در این حوزه 

نگاه ویژه ای اتخاذ شود.
وی ادامه داد: معضل بزرگ آتش نشــانی های اســتان در مبحث کمبود نیروی متخصص، به دلیل 
عدم جذب نیروی جدید در سال های گذشته بوده است که در این دوره، مدیریت استان تلاش کرد 
با پیگیری های مستمر مجوز جذب نیروی آتش نشــان جدید مورد نیاز شهرداری های استان را در 
شهریورماه سال جاری اخذ کند. مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری اصفهان گفت: در این 
راستا مجوز جذب ۵۹۹ نیروی متخصص در ۵۴ شهر استان از سه مجرای مختلف در نظر گرفته شده 
است. فردوسی افزود: نخست در طرح »شهید عزیزا... اکبری« مجوز استخدام ۲۸۴ آتش نشان برای 
شهرداری اصفهان اخذ شد، همچنین در طرح »شهید علی امینی« مجوز استخدام ۲۹۱ آتش نشان 
برای ۲۹ آتش نشانی استان و از محل تبصره دو بخشنامه وزیر کشور ۶۰ مجوز جذب برای ۲۴ شهرداری 

استان اصفهان اخذ شده است.
وی خاطرنشان کرد: آزمون استخدامی آتش نشانی شهرداری اصفهان جمعه دوهفته گذشته توسط 
جهاد دانشگاهی برگزار شد که پس از تکمیل فرایند آزمون و تعیین برگزیدگان با ۵ برابر ظرفیت، آزمون 

عملی و سایر مراحل گزینش و تکمیل اطلاعات و مدارک انجام خواهد شد.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری اصفهان اظهار کرد: در طرح »شهید علی امینی« و 
مجوزی که در تبصره دو وجود دارد نیز در آینده نزدیک شاهد برگزاری آزمون استخدامی خواهیم بود.

فردوســی اضافه کرد: همچنین با توجه به اینکه ۹۲ شــهرداری از مجموعه شــهرداری های استان 
درخواست اخذ مجوز آتش نشانی داشتند تاکنون برای ۵۴ شــهرداری این مجوز اخذ شده است و 

مدیریت استان پیگیر اخذ سایر مجوزات برای تقویت بدنه آتش نشانی شهرداری های استان است.

اصفهان میزبان جشنواره تولیدات اردوی راهیان پیشرفت شد
رئیس سازمان بسیج رسانه کشور از برگزاری جشنواره تولیدات رسانه ای اردوی راهیان پیشرفت برای 

نخستین بار در کشور خبر داد.
مرتضی کارآموزیان در گفت وگو با »تسنیم«، از برگزاری جشنواره تولیدات رسانه ای راهیان پیشرفت 
در استان اصفهان خبر داد و اظهار کرد: این جشنواره برای نخستین بار در کشور برگزار می شود و از همه 

اقشار می توانند در این جشنواره شرکت کنند.
وی در بیان جزئیات جشنواره تولیدات رسانه ای پیشرفت افزود: افراد مشاهدات و تولیدات خود را در 
صفحه شخصی و یا سایت بارگذاری کردند به دبیرخانه مرکزی این جشنواره ارسال و آثار ارسالی توسط 
داوران مورد بررسی قرار می گیرد. رئیس سازمان بسیج رسانه کشور با بیان اینکه پوستر این جشنواره در 
یکی از جشنواره های ملی رونمایی می شود، خاطرنشان کرد: فراخوان جشنواره ملی تولیدات رسانه ای 

راهیان پیشرفت در پاییز سال جاری اعلام می شود.
وی با بیان اینکه اختتامیه این جشنواره ملی رسانه ای نیز بهار ســال آینده در استان اصفهان برگزار 
می شود، گفت: این جشنواره مربوط به تمامی اقشار از جمله دانش آموزان، دانشجویان و دیگر اقشار 

است و می توانند در این جشنواره شرکت کنند.
کارآموزیان با بیان اینکه سازمان بسیج رسانه دارای بیش از ۲۱۶ کانون فعال در سراسر کشور است، 
تصریح کرد: سه محور اصلی فعالیت این سازمان جهاد تبین، جهاد خدمت و جهاد امیدآفرینی بوده و 

یکی از وظایف اصلی سازمان بسیج رسانه، آموزش نیروهای فعال در حوزه رسانه است.

مطالبات داروسازان به کجا رسید؟

هنـوز هیـچ!
مدتی پیش بود که داروســازان درباره مطالبه هــای خود واکنش هایی 
داشتند و جلســاتی برای پیگیری آن برگزار کردند تا مسئولان پیگیر این 

خواسته ها شوند و چالش های موجود رفع شود. 
به گزارش »ایمنا«، مدتی پیش بود که داروســازان درباره مطالبات خود 
صحبت به میان آوردند و جلساتی برای پیگیری آن برگزار کردند، همچنین 
در سال جاری شورای عالی سیاست گذاری انجمن داروسازان ایران در 
نامه ای به رئیس جمهور به طرح چالش های نظام دارویی کشور پرداخته 
و در ادامه راهکارهای برون رفت از شــرایط موجود را پیشنهاد داده است 
که در این نامه از تأخیر ســازمان های بیمه گر در پرداخت بدهی خود به 
مؤسســه های درمانی در طول زنجیره تأمین دارو، ناکافی بودن منابع و 
اعتبارات طرح دارویار و دخالت های نابجای نهادهای غیرمسئول با رویکرد 
اقتصادی در تصمیم ســازی های تولیتی، نداشتن استقلال سازمان غذا 
و دارو در تصمیم گیری ها و تصمیماتی متأثر از فضاســازی جریان های 
اقتصاد محور به عنــوان چالش های موجود در نظام دارویی کشــور یاد 
شده است. روز پنجم شهریور به مناسبت روز داروساز بود که داروسازان 
متخصص و دانشجویان رشته داروسازی برای مطرح کردن مطالبات خود 
با اعضای انجمن داروسازان و دانشگاه های علوم پزشکی جلساتی داشتند 
و در جلسه ای به بیان مطالبه ها و خواسته های خود پرداختند و قرار بر این 
شد که خواسته های داروســازان از محمدرضا ظفرقندی، وزیر بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی پیگیری شود.

دولت چهاردهم    به جایگاه داروساز توجه ویژه ای داشته باشد
بهزاد ذوالفقاری، عضو هیئت مدیره ســازمان نظام پزشــکی و انجمن 
داروســازان اســتان اصفهان در گفت وگو با »ایمنا« دربــاره دادن مجوز 
برای تأسیس داروخانه به غیرداروســازان اظهارکرد: با بیان مطالبه های 
داروســازان و تأیید آن توسط مســئولان دانشــگاه، همکاران داروساز و 
نهادهایی در خارج از دانشگاه قول مساعدت و پیگیری دادند، همچنین 
صحبت هایی در این باره با نمایندگان مجلس داشتیم تا آن ها نیز پیگیر 
این مطالبه ها باشــند. وی افزود: هدف از این تغییر شرایط این است که 
داروساز از چرخه درمان حذف شود تا برخی از افراد بتوانند خرده فروشی 
دارو را بدون نظارت داروســاز و تحت مدیریت ســرمایه داران به دست 
بگیرند که آسیب ها و خطراتی را برای مردم، نظام سلامت و مسائل کلان 
کشــور به دنبال خواهد داشــت، بنابراین تمام مردم باید نسبت به این 
موضوع حساس و مطالبه گر باشیم تا برای تهیه دارو در سال های آینده 
با مشکلات جدی مواجه نشویم. استاد دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
با بیان اینکه سرمایه به طور ذاتی تشــدیدکننده مصرف است، ادامه داد: 

هدف سرمایه گذار و سرمایه دار افزایش مصرف مردم برای فروش بیشتر 
است که مخالف سیاست های بیان شده توسط مقام معظم رهبری است 
و وظیفه ما را دو چندان می کند که علاوه بر هوشیار سازی جامعه بتوانیم 
با این موضوع مقابله کنیم، درواقع چالش اصلی داروسازان این است که 
داروساز باید در مسیر ارائه دارو و درمان نقش مؤثری داشته باشد تا برخی 
سرمایه داران نتوانند با به دست گرفتن پایین ترین سطح هرم توزیع دارو 
به تدریج بر تمام این فرایند مسلط شــوند. ذوالفقاری با اشاره به اینکه 
صنعت دارو حدود ۵.۵ درصد بودجه کل کشور را تشکیل می دهد، عنوان 
کرد: اگر سرمایه داران پایین ترین سطح هرم توزیع دارو را به دست بگیرند، 
پس از مدتی تمام بودجه دارویی کشور را به دست خواهند گرفت، در حال 
حاضر مطالبه های داروسازان در حال پیگیری است، اما نظام اجرایی کشور 
باید این موارد را پیگیری کند تا با هوشیاری کامل بتوانند صنعت دارو را از 
خطرات موجود در امان بدارند. وی با بیان مطالبه خود از دولت چهاردهم 
اضافه کرد: در چند سال اخیر، داروسازان تحت فشارهای مختلفی همچون 
آئین نامه، بررسی ورود پلتفرم ها در توزیع و عرضه دارو، پرداخت مطالبات 
بیمه ای که تأخیر حدود پنج ماهه در پرداخت دارد، قرار گرفتند که همگی 
موجب می شود داروســازان که در زنجیره تأمین دارو فعالیت می کنند 
تحت فشار مضاعفی قرار گیرند و امنیت شغلی، جایگاه و اعتبار اجتماعی 
و امنیت اجتماعی آن ها تحت تأثیر قرار گیرد؛ بنابراین، از دولت چهاردهم 
می خواهیم به جایگاه داروساز توجه ویژه ای داشته باشند و اجازه ندهند 
افرادی از خارج سیستم درمانی، به جایگاه شناخته شده داروساز و حرفه 
داروسازی دست اندازی کنند تا داروسازان را فدای منافع اقتصادی کنند.

دارو نباید وارد مباحث رقابتی شود
محمدرضاآذربایجانی، رئیس انجمن داروسازان استان اصفهان پیرامون 
چالش های داروسازان در مصاحبه های پیشین خود با خبرگزاری »ایمنا« 
گفت: در دولت های گذشته، سازمان ها و نهادهای غیرمرتبط با داروسازی 
به این حوزه ورود پیدا کرده و قوانینی را تصویب و اعلام کردند، اما با توجه 
به اینکه دارو یک کالای غیررقابتی اســت و ارتباط مستقیمی با سلامت 
مردم دارد، نباید وارد مباحث رقابتی شــود، زیرا تأثیر آن را در ابتدا مردم 
جامعه نظاره گر خواهند بود. وی با بیان تنها مطالبه داروســازان از دولت 
چهاردهم عنوان می کند: وزارت بهداشــت و درمان و کمیسیون بهداشت 
مجلس متولیان اصلی حوزه بهداشــت و ســلامت در کشــور هستند و 
می توانند در حوزه سلامت دخالت کنند و باید از ورود افراد یا سازمان های 
غیرمربوطه به علت فقدان تخصص کافی در حوزه های مختلف سلامت 
جلوگیری شود، درواقع حوزه سلامت به دست متولیان آن سپرده شود 

و دســت افراد غیرمتخصص قطع شود. ســیدحیدر محمدی، رئیس 
سازمان غذا و دارو اظهار کرد: ارز دارو در ســال ۱۴۰۰ بیش از پنج میلیارد 
بود که بخشــی از آن برای تأمین واکسن کرونا و بخشــی نیز برای دارو 
و تجهیزات پزشــکی بود، در ســال ۱۴۰۱ این میزان تغییری نداشت، در 
سال ۱۴۰۲ ســهمیه ارزی چهار میلیارد دلار بود که در سال ۱۴۰۳ به ۳.۵ 
میلیارد کاهش یافته است. وی با بیان اینکه اصلاح سیاست ارزی، نیاز 
به نقدینگی و تسهیلات ارزی و ریالی دارد که مطالبات حوزه دارو نیز باید 
از سوی ســازمان های بیمه گر پرداخت شود، افزود: شرکت های دارویی 
اذعان دارند که مشکل اصلی تأمین نقدینگی است که با دستور ریاست 
جمهور ۸۲۰۰ میلیارد تومان از مطالبات داروخانه ها، شرکت های دارویی 
و پخش پرداخت شد؛ تخصیص۶۴۰۰میلیارد تومان نیز از سوی سازمان 
برنامه و بودجه صادر شده است که امیدواریم به زودی تأمین اعتبار شود. 
رئیس ســازمان غذا و دارو تصریح کرد: از مصوبات خوب دولت انتقال 
بخشــی از منابع هدفمندی یارانه ها به بودجه عمومی بود که بارها اعلام 
کرده بودیم منابع دارو باید از هدفمندی جدا شود و منابع دارویار به بودجه 
عمومی منتقل شود که با دســتور رئیس جمهور و تصویب هیئت وزیران 
بخش اعظمی از منابع دارویار به بودجه عمومی منتقل شد. محمدی با 
تأکید بر اینکه خودکفایی از نقاط قوت صنعت دارو در کشور است، اضافه 
کرد: اجازه نمی دهیم صنایع دارویی آسیب ببیند و با پیگیری تسهیلات 
ریالی و نقدینگی کمک می کنیم که این حوزه تقویت شود، در پایان سال 
۱۴۰۲ روند تولید در بسیاری از شرکت ها رشد مثبت داشته و امیدواریم با 
پیگیری مستمر وزیر بهداشت و رئیس جمهور که پزشک و مسلط به حوزه 
سلامت هستند این مشکلات حوزه دارو مرتفع شود. همچنین در سال 
جاری شورای عالی سیاست گذاری انجمن داروسازان ایران، در نامه ای به 
رئیس جمهور به طرح چالش های نظام دارویی کشور پرداخته و در ادامه 
راهکارهای برون رفت از شرایط موجود را پیشــنهاد داده است که در این 
نامه از تأخیر سازمان های بیمه گر در پرداخت بدهی خود به مؤسسه های 
درمانی در طول زنجیره تأمین دارو، ناکافی بودن منابع و اعتبارات طرح 
دارویار و دخالت های نابه جای نهادهای غیرمسئول با رویکرد اقتصادی 
در تصمیم سازی های تولیتی، نداشتن استقلال ســازمان غذا و دارو در 
تصمیم گیری هــا و تصمیماتی متأثر از فضاســازی جریان های اقتصاد 

محور به عنوان چالش های موجود در نظام دارویی کشور یاد شده است.

با مسئولان جامعه
یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶

رئیس پلیــس راهنمایــی و رانندگــی فرماندهی 
انتظامــی اســتان اصفهــان از برخــورد قانونی با 

موتورسیکلت سواران متخلف خبر داد.
علی اصغر زارع اظهــار کرد: یکــی از دلایل توقیف 
موتورســیکلت، نداشــتن گواهینامــه راکــب آن 
اســت و در صورتی که پلیس راهنمایــی و رانندگی 
موتورســیکلتی را متوقــف کند و متوجه شــود که 

راننــده آن فاقد گواهینامه اســت، موتورســیکلت 
توقیف خواهد شد. وی با بیان اینکه جریمه ای نیز 
بابت نداشــتن گواهینامه برای پلاک این دست از 
موتورســیکلت ها در نظر گرفته خواهد شد، افزود: 
از ابتدای مهر، ۶۹ موتورسیکلت ســوار قانون شکن، 

وسیله نقلیه آنان توقیف شده است.
رئیس پلیــس راهنمایــی و رانندگــی فرماندهی 
انتظامــی اســتان اصفهــان بــه ســاماندهی 
موتورسیکلت سواران و الزام آنان به رعایت و احترام 
به قوانین رانندگی اشاره کرد و گفت: بر این اساس 
پلیس راهور اســتان نســبت به تهیــه برنامه های 

ارتقای ایمنی موتورسیکلت ســواران با مشــخص 
کردن وظایف سایر ســازمان ها و راه اندازی پویش 
ارتقــای فرهنگ موتورســواری به منظــور کاهش 
تصادفات و آســیب های ناشــی از آن با مشارکت 
ادارات و ارگان های مختلف مدیریت شهری اقدام 

کرده است.
زارع ادامه داد: موتورسیکلت سواران باید نسبت به 
دریافت گواهینامه و همراه داشــتن مدارک معتبر 
حین اســتفاده از موتورســیکلت اقــدام کنند و به 
قوانیــن و مقــررات رانندگی و حقوق شــهروندی 

احترام بگذارند.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان اصفهان خبر داد

توقیف ۶۹ موتورسیکلت قانون شکن در اصفهان از ابتدای مهر

بهره برداری از اولین مرکز 
مانیتورینگ پایش مراکز معاینه 

فنی شهر اصفهان
مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری 
اصفهان گفت: اولین مرکــز مانیتورینگ پایش مراکز 

معاینه فنی شهر اصفهان به بهره برداری رسید.

 نجاتگران هلال احمر اصفهان به ٢٢ حادثه دیده 
امدادرسانی کردند

معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر اســتان اصفهان از امدادرســانی به ٢٢ حادثه دیده در 
۴۸ساعت منتهی به 7 مهر توسط نجاتگران و امدادگران این استان خبر داد. بمانعلی یوسفی روز 
شــنبه در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: واژگونی صبح امروز تیبــا۲ در کیلومتر ۳۳ جاده نایین- 
اصفهان امدادرسانی به یک حادثه دیده آن را در پی داشــت. وی تصریح کرد: واژگونی ظهر جمعه 
پراید در کیلومتر 7۰ محور خور به چوپانان چهار حادثه دیده داشت که توسط عوامل پایگاه شهدای 
امدادگر سه راهی خور - جندق امدادرسانی شــدند. معاون هلال احمر استان اصفهان اضافه کرد: 
ســانحه مشــابه در محور داران به بویین میاندشت نیز ٢ حادثه دیده داشــت و مصدومان توسط 
نجاتگران پایگاه ازونبلاغ فریدونشهر به مرکز درمانی انتقال یافتند. یوسفی افزود: باز هم واژگونی 
پراید این بار صبح پنجشنبه در کیلومتر سه جاده کوهپایه - هرند سه حادثه دیده شامل یک فوتی 
و ٢ مصدوم داشت. وی خاطرنشان کرد: همچنین برخورد پراید با گاردریل، بعدازظهر پنجشنبه در 
کیلومتر ۵۰ آزاد راه کاشان-قم که سه حادثه دیده داشت توسط عوامل هلال احمر امدادرسانی شد. 
معاون هلال احمر استان اصفهان گفت: در حادثه بعد از ظهر پنجشنبه برخورد خاور فوتون با سواری 
ریو در کیلومتر ۶۴ آزاد راه قم-کاشان )روبه روی شهر مشکات( هم دو نفر آسیب دیدند که توسط 
یک تیم عملیاتی ما امدادرسانی شدند. یوسفی اظهار کرد: واژگونی ساینا در ظهر همان روز در جاده 
شهرضا به اسفرجان، ســه حادثه دیده داشــت که در پی آن تیم های عملیاتی هلال احمر از پایگاه 
امداد و نجات امین آباد به محل اعزام کردیم. وی گفت: تکرار این نوع سانحه را صبح همان روز برای 
پژو ۲۰۶ در کیلومتر ۱۵ جاده شهرضا به اصفهان )بعد از زیر گذر روستای شاهزاده علی اکبر( شاهد 

بودیم و که عوامل هلال احمر به چهار حادثه دیده آن امدادرسانی کردند.
 به گزارش »ایرنا«، استان اصفهان بالغ بر ۳۸7۵نجاتگر و امدادگر هلال احمر، ۲۳ هزار عضو جوان 

و ۱۵ هزار داوطلب ثبت شده در سامانه دارد.

متخصص بیماری های کودکان:

ابتلای کودکان به بیماری های ویروسی در پاییز طبیعی است
متخصص بیماری های کودکان و نوجوانــان گفت: والدین نباید بیش از حــد نگران بیماری های 
ویروسی فرزند خود باشــند، چراکه با توجه به ضعیف بودن سیســتم ایمنی کودکان و نوجوانان، 
ابتلای آنها به بیماری های ویروسی طبیعی اســت و به تدریج بدن آنها نسبت به ویروس ها مقاوم 
می شود. رؤیا کلیشــادی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به بیماری های شــایع کودکان اظهار کرد: 
کودکان و نوجوانان ســلول های بدنی جوانی دارند و نسبت به بزرگســالان، بعضی از بیماری های 
مزمن در آنها کمتر دیده می شــود؛ اما به طور کلی می توان بیماری های کودکان و نوجوانان را به دو 
دسته بیماری های عفونی و غیرعفونی تقســیم کرد. وی افزود: بیماری های عفونی به طور معمول 
شامل ویروس ها و میکروب های شایع محسوب می شــود که با فرارسیدن فصل پاییز و زمستان 
به اوج می رسند؛ در واقع با تغییر فصل و دمای هوا، بعضی ویروس ها فعال می شود و با بازگشایی 
مدارس و مراکز آموزشگاهی، تجمع کودکان و نوجوانان نیز افزایش پیدا می کند و این موضوع منجر 
به گردش و انتقال ویروس ها می شود. متخصص بیماری های کودکان و نوجوانان با بیان اینکه هر 
ویروس علائم خاص خود را دارد، تصریح کرد: علائم و نشانه های بعضی ویروس ها ممکن است 
شامل عطسه و سرفه باشد، بعضی دیگر ممکن اســت با تب بروز کند و حتی بعضی از ویروس ها 
ممکن است مشکلات گوارشی یا حساسیت های پوســتی را به همراه داشته باشند. کلیشادی با 
اشاره به اینکه گاهی اوقات یک ویروس چندین ارگان بدن را درگیر می کند، ادامه داد: هر ویروس، 
خود همچون واکسن عمل می کند و ایمنی بدن کودکان و نوجوانان را افزایش می دهد، در واقع هر 
ویروس بدن کودکان و نوجوانان را مقاوم می کند و موجب می شود که سال بعدی افراد از ابتلای به 

این ویروس مصون باشند.

عکس خبر

خبر روزاخبار

فرمانده مرزبانی فراجا:

 قاچاقچیان موادمخدر 
در مرزهای جنوبی شرق 

کشور توسط پلیس 
زمین گیر شدند

فرمانده مرزبانی انتظامی جمهوری اسلامی 
ایران از کشف بیش از یک تن و ۹۰ کیلوگرم 
مواد افیونی در مرزهای جنوبی شرق کشور 

خبر داد. 
ســردار احمدعلی گــودرزی اظهــار کرد: در 
راســتای کنترل و مراقبت از مرزها و برخورد 
قاطع با هرگونه قاچاق موادمخدر، مرزداران 
استان سیستان و بلوچســتان در مدت ۲۴ 
ساعت با اشــراف اطلاعاتی و رصد تحرکات 
در مناطق مــرزی، به ســرنخ هایی از قصد 
قاچاقچیان بــرای ورود محموله ســنگین 

موادمخدر به داخل کشور مطلع شدند.
وی افــزود: مرزبانان بــا انجــام اقدامات 
گسترده اطلاعاتی مسیرهای احتمالی تردد 
قاچاقچیان و زمان برنامه ریزی شــده برای 
انتقال محموله موادمخدر به عمق کشــور را 
شناسایی و در قالب چندین تیم پوششی و 
عملیاتی با اجرای کمین هدفمند منطقه مورد 
نظر را در کنترل خود قرار دادند و توانستند در 
چند رشــته عملیات با درگیرهای مسلحانه 

قاچاقچیان را زمین گیر کنند.
فرمانده مرزبانی فراجا ادامه داد: مرزبانان در 
این چند عملیات مقدار یک تن و ۹۰ کیلوگرم 
انواع مواد مخدر شــامل یک تــن تریاک و 
مقدار ۹۰ کیلوگرم مواد افیونی از نوع شیشه 
به همراه یک دستگاه بی سیم دستی را کشف 

و ۱7 رأس دواب را مهار کنند.
سردار گودرزی با بیان اینکه در این عملیات 
چهار نفر ســوداگر مرگ نیز دستگیر شدند، 
خاطرنشان کرد: دشمنان قسم خورده ایران 
اســلامی باید بدانند که امروز مرزداران غیور 
بیش از هر زمانی آمادگی و توان پاسخ گویی 
به هرگونــه تجاوز و تعرض بــه خاک میهن 
عزیزمان را دارند و همواره با چشــمانی باز، 
 امنیتــی مثال زدنــی را برای امت اســلامی

 به ارمغان خواهند آورد.

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: اجرای طرح پاکسازی پارک های شهر اصفهان از وجود معتادان متجاهر و قاچاقچیان 
مواد مخدر همچنان ادامه دارد.

به گزارش »ایرنا« از مرکز اطلاع رسانی پلیس اصفهان، سرهنگ احمد نیکبخت افزود: این طرح از ابتدای سال جاری با هدف پاکسازی نقاط آلوده و جُرم خیز و 
به منظور رسیدگی به مطالبات و رفع نارضایتی مردم در باره تردد معتادان متجاهر و فعالیت مجرمانه خُرده فروشان مواد مخدر اجرا شده است.

وی اظهار کرد: تاکنون تعداد بسیاری از معتادان متجاهر در چندین نوبت دستگیر و با حکم  مرجع قضایی به کمپ های ترک اعتیاد انتقال داده شدند.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر  استان اصفهان یادآور شد: در برخی پارک ها و در اماکن نزدیک به معتادان متجاهر برخی از خرده فروشان مواد مخدر حضور 

دارند که به سرعت توسط مأموران انتظامی کار شناسایی ودستگیری آنها انجام می شود.
وی با اشاره به اینکه اجرای این طرح با استقبال شهروندان مواجه شده است، افزود: مردم استان مطمئن باشند که پلیس در برخورد با قاچاقچیان، خرده فروشان 

و جمع آوری معتادان مصمم است و طرح آرامش را به منظور ارتقای امنیت اجتماعی و آرامش بیشتر شهروندان باقدرت ادامه می دهد.
وی از شهروندان خواست تا اخبار و گزارش های خود را در باره فعالیت خرده فروشان مواد مخدر و حضور معتادان متجاهر و ولگرد در محلات، از طریق تماس با 

ستاد خبری پلیس مبارزه مواد مخدر اصفهان به شماره ۲۱۸۲۵۴۶۲ اطلاع دهند.

اجرای طرح پاکسازی پارک های اصفهان از وجود معتادان ادامه دارد



منتقدین وحید شمســایی همیشه او را به علت ســازمان دفاعی تیم ملی 
ایران به باد انتقاد گرفته اند، اما چرا تیم او همیشه آسیب پذیر بوده و مرهمی 

پیدا نکرده است؟
به گزارش »ورزش سه«، در ثانیه  پایانی همه چیز برای ما ایرانی ها آشنا به 
نظر می رسید؛ همانند یک فلش بک و صحنه هایی که بارها تکرار شده است. 
ضربات به تیرک اصابت کرده و آه و افســوس هایی که به همراه داشــت. 
تیم ملی برابر مراکش نــاکام ماند، اما موضوع مهم در این مســابقه، نوع 
شکست تیم شمسایی بوده است. او همیشــه انتقادات را به هیچ گرفته و 
هرگز مرهمی برای آن ها نساخته است. این تیم همان تیمی بود که سه گل 
از بحرین دریافت کرد و دقیقاً سه بار دیگر قاب توری اش برابر گواتمالا فرو 
ریخت. تیم ملی فوتســال در جام ملت های آسیا 2024 با چهار گل خورده، 
بدترین عملکرد صدرنشین را در بســته نگه داشتن سنگر توری  اش داشت 
و همچنین در جام جهانی با شــش گل، آمار ضعیف تری نســبت به برزیل 
اسپانیا )دو گل( و پرتغال )چهار گل( داشــته است. این در حالی است که 
اسپانیا در دور گروهی مقابل قزاقســتان و پرتغال برابر مراکش )تیمی که 
چهار مرتبه دروازه ایران را فرو پاشیده اســت( به میدان رفته است. ضعف 
دفاعی تیم ملی در بازی دوســتانه برابر روســیه کاملًا عیان شــد، اما چرا 
بازیکنان مدافع )عقب گیر( تیم ملی که هر سه در تیم گیتی پسند اصفهان 
بهترین عملکرد را برجای گذاشته بودند، در جام جهانی بدترین آمار را ثبت 
کردند؟ چرا تیم شمسایی در بازی های بزرگ و هم ســطح کیفی ایران به 
مشــکل بزرگی بر می خورد و دروازه اش نقش ســنگر کاغذی را دارد؟ باقر 
محمدی پس از کســب دســتکش طلایی جام ملت های آسیا، برای جام 
جهانی مهره مطمئنی به شمار می رفت که شمسایی در هر سه بازی گروهی 
او را در نیمه دوم به زمین فرستاد و آمادگی اش برابر مراکش به پایین ترین 
حد ممکن رسید. چه رازی نهفته اســت که این سنگربان در 30 روز زیر نظر 
کادر فنی تیم ملی بیش از اندازه اُفت فنی داشته و به شکلی غیر قابل تصور 

نزول کرده است؟
تیم ملی در دیدار نخســت آوردگاه بزرگ مقابل ونزوئلا، نمایشی چشمگیر 
در چرخش و انتقال مثبت )از دفاع به حمله( داشت، اما در بازی گواتمالا در 
انتقال منفی )از حمله به دفاع با از دست دادن توپ( کاملًا ضعیف ظاهر شد. 
نکته مهم اینکه در سازمان دفاعی  تیم ملی ایران، هرگز مهاجمین )رأس( 
و فلنک ها )وینگر( نقشی نداشتند و آرایش گروهی با یک لایه دفاعی برابر 
حریفان شکل می گرفت. علاوه بر این بازیکنانی که بیشتر میل به گلزنی و 
رقص با توپ داشتند، در بحث دفاعی هیچ سخت گیری و جنگندگی در نبرد 

تن به تن با مهره های حریف نشان ندادند.
مردان شمسایی بیشــتر در یارگیری من تو من و با پرس به سوی حریف 
فشــار می آوردند، اما هر بار با کم کاری یک بازیکن، یک موقعیت برای تیم 
مقابل خلق می کردند. آنچه کاملًا مشــهود بود، این بود که تمامی بازیکنان 
زهردار و هجومی تیم ملی از بازگشت به دفاع ضعیف عمل کردند و فرصت 

را برای حریف مهیا ساختند.
سایه روشن های دیگر ایران، تعویض های پرشماری بود که بیش از حریف، 
تمرکز بازیکنان خودی را برهم ریخت و باعث سرگیجه گرفتن ستاره ها شد. 
سعید احمد عباسی، بهترین گلزن و بازیکن جام ملت های آسیا، در مصاف 
با مراکش دقایق بسیار کمی به میدان رفت و تیم ملی از توانایی های ماشین 
گلزنی اش محروم بود. این در حالی بود که او مقابل فرانسه استراحت کرد 
و برای خودنمایی و درخشش کاملًا انگیزه داشــت. به مسابقات ایران در 
جام ملت های آسیا و جام جهانی نگاه کنید، به شکست چهار گله در مسابقه 
تدارکاتی با قزاقستان خیره شوید، جزئیات را در نظر بگیرید و کاملًا به کیش 
و مات شدن در شــطرنجی که حریف تمامی جزئیات را زیر نظر گرفته بود، 
پی خواهید برد. شمسایی می تواند به ســتاره های تهاجمی اش ببالد، ولی 
دل بستن به ســازمان تدافعی پر حفره اش، یک ناکامی آشنا را برایش به 

همراه داشت.

راز شکست شاگردان شمسایی مقابل مراکش
دردسر امباپه برای آنچلوتی

برنامه سرمربی رئال بعد از مصدومیت بهترین بازیکن فصلش برای دربی مادرید خراب شد. به 
گزارش »فارس«، »جانشــین امباپه معضل آنچلوتی«، این گزارش اخیر نشریه مارکا اسپانیا از 
سردرگم شدن سرمربی رئال قبل از بازی حســاس با اتلتیکو در دربی مادرید است. امباپه در 7 
بازی لالیگا 5 گل به ثمر رسانده و یک پاس گل تا بهترین بازیکن فصل رئال شناخته شود. ستاره 
فرانسوی در بازی اخیر رئال با آلاوس احساس درد کرد و تعویض شد. تست های پزشکی نشان 
داد که امباپه برای بازگشت به میادین حداقل 3 هفته نیاز به استراحت دارد. دیدار رئال با اتلتیکو 
امشب برگزار می شود. نشریه مارکا می نویسد که آنچلوتی به دلیل مصدومیت امباپه در دوراهی 
تغییر سیستم به 4-4-2 یا انتخاب جایگزین برای ستاره فرانسوی با سیستم 4-3-3 است. بر 
اساس گزارش رسانه مادریدی، آندریک و گولر 2 گزینه آنچلوتی برای پر کردن جای خالی امباپه 

در دربی مادرید هستند ولی غیبت غیرمنتظره ستاره فرانسوی برنامه های کارلتو را خراب کرد.

گلر سابق پاری سن ژرمن راهی قطر شد
سرخیو ریکو، دروازه بان 3۱ ساله سابق تیم های مایورکا، پاری سن ژرمن، سویا و تیم ملی اسپانیا 
رسماً به الغرافه قطر پیوست تا بعد از ۱۶ ماه شانس حضور در مستطیل سبز را پیدا کند. به گزارش 
»ورزش ســه«، به ســرخیو ریکو در ماه می 2023 به علت زمین خوردن از روی اسب، شدیداً از 
ناحیه جمجمه آســیب دید و حتی به کما رفت. او حدود ۹0 روز در بیمارستان بستری بود و حتی 
گفته می شد پزشکان از او قطع امید کرده اند. با این حال ریکو پس از چند عمل جراحی سنگین 
به وضعیت نرمال رسید و با تأیید پزشکان حتی مجوز حضور دوباره در مستطیل سبز را هم گرفت. 
با وجود آنکه او یک سال از قراردادش با پاری ســن ژرمن مانده بود، از نیم فصل دوم به این تیم 
اضافه شد، اما تا پایان فصل هرگز در لیست نفرات پی اس جی قرار نگرفت و با پایان قراردادش 
از جمع شاگردان لوئیس انریکه جدا شد. ریکو حالا با امضای قراردادی دو ساله رسماً به الغرافه 
اضافه شد تا تجربه منحصر به فردی را در لیگ ستارگان قطر تجربه کند. در تیمی که دو اسپانیایی 
دیگر؛ یعنی خوسلو و رودریگو مورنو را هم در خط حمله می بیند. گفتنی است الغرافه یکی از رقبای 
استقلال و پرسپولیس در لیگ نخبگان است که در هفته نخســت با نتیجه 3-0 مقابل استقلال 

شکست خورد و چهاردهم آبان ماه میهمان پرسپولیس خواهد بود.

علاقه پپ به هافبک اینتر: به هر قیمتی بخریدش!
پپ گواردیولا علاقه زیادی به نیکولو بارلا دارد و خواهان به خدمت گرفتنش در منچسترســیتی 
است. به گزارش »ورزش سه«، مصدومیت رودری که با دوری طولانی مدت او از میادین به دلیل 
انجام عمل جراحی و طی کردن روند درمانش همراه خواهد بود باعث شده است که پپ گواردیولا 
و مدیران منچسترسیتی به شدت نگران وضعیت این تیم در خط میانی باشند و جست وجو برای 
پیداکردن جانشــین او را آغاز کنند. رسانه های انگلیســی در روزهای اخیر نام بازیکنان بسیاری 
را به عنوان گزینه احتمالی ســیتی برای پر کردن جای خالی این بازیکن مطرح کرده بودند، اما 
رسانه  های ایتالیایی معتقدند که سرمربی این تیم گزینه مدنظرش برای خط میانی تیمش را از 
مدتی قبل انتخاب کرده و این موضوع را به اطلاع مدیران ســیتی هم رسانده بود. گفته می شود 
که گواردیولا علاقه زیادی به بارلا دارد و معتقد است که او یکی از بهترین هافبک های حال حاضر 
فوتبال اروپاســت که در اینتر و تیم ملی ایتالیا توپ می زند و حتی به مدیران سیتی تأکید کرده 
است که برای به خدمت گرفتن این بازیکن به هر قیمتی تلاش کنند، چون او توانایی زیادی برای 
به نمایش گذاشتن در لیگ برتر خواهد داشت. این در حالی است که چند باشگاه بزرگ اروپایی 
دیگر از جمله پاری سن ژرمن و چند باشگاه انگلیسی هم شرایط این بازیکن موردعلاقه گواردیولا 
که معتقد است بازیکنی قدرتمند و کامل به حســاب می آید را زیر نظر دارند و باید دید که رقابت 

بین این باشگاه ها برای جذب بارلا چطور پیش خواهد رفت.

خبر روز

تیم هندبال سپاهان به دنبال 
بازگشت به روز های اوج

سی و هفتمین دوره لیگ برتر هندبال از روز ۱۶ 
مهر برای نمایندگان اصفهان آغاز خواهد شد و 
سپاهان، گیتی پسند و سپاهان نوین به مصاف 
رقبای خود خواهند رفت. تیم هندبال سپاهان 
که با کسب ۱۶ مقام قهرمانی پرافتخارترین تیم 
هندبال ایران است، در فصل گذشته مسابقات 
در رده چهــارم قرار گرفت. بــرای فصل پیش 
رو اما به نظر می رسد سپاهانی ها برنامه های 
متفاوتی در ســر داشته باشــند؛ آن ها پس از 
تصمیم بــر ادامه همکاری با شــهداد مرتجی 
بــا مجتبی حیدرپــور، محمد کیانــی، فرهاد 
شفیعی، یاسین کبیریان جو، وحید مسعودی، 
میلاد قلندری، کامیار طاهری، مهدی بهنام نیا، 
کیانوش پالاد، مهدی موسوی، صابر حیدری 
و محمدرضا امیری برای حضور در سپاهان به 
توافق رسیدند. سرمربی تیم هندبال سپاهان 
در گفت و گو با »فارس« اظهار کرد: یک ماهی 
اســت که تمرینات خود را شــروع کردیم، 20 
روز اول تــلاش کردیم از نظر شــرایط آمادگی 
جسمانی تیم را در شــرایط خوبی قرار دهیم. 
بازیکنان نیز همکاری کردند و تلاش خوبی از 
خود بر جای گذاشتند و شــرایط بدنی خوبی 
پیدا کردند، چند روزی اســت که روی مسائل 
تکنیکی و تاکتیکی کار می کنیم. شهداد مرتجی 
تصریح کرد: از نظر جذب بازیکن، عملکرد خوبی 
داشتیم، بازیکنان باتجربه ملی پوش را در کنار 
ملی پوشان جوانان و نوجوانان در اختیار داریم، 
حدود ۹ بازیکن از تیم هــای پایه در تمرینات 
حضور دارند و ادامه حضور آن ها می تواند آینده 
هندبال ســپاهان را تضمین کنــد. وی افزود: 
تیم بهتری نسبت به سال گذشــته در اختیار 
داریم، تمام تلاش خود را برای کسب یکی از دو 
سکوی اول و دوم انجام خواهیم داد تا سهمیه 
جام باشــگاه های آسیا را به دســت بیاوریم. 
مرتجی گفت: شرایط تیم خوب است و از نظر 
روحی روانی نیز در وضعیت خوبی قرار داریم، 
همه یک دل و یک صدا هستیم و برای بهترین 
نتیجه ای که شایسته باشــگاه سپاهان است 
تلاش خواهیم کرد و امیــدوارم در طول فصل 

بتوانیم هواداران سپاهان را خوشحال کنیم.

فوتبال جهان

عکس خبر

هوادار خاص برایان دابو
محمدی کابوره، ســفیر بورکینافاســو 
در ایــران، در حاشــیه ســفری کــه به 
اصفهان داشــت، با برایان دابو، بازیکن 
بورکینافاســویی تیم فوتبال سپاهان، 
دیدار کرد. او گفت که بخاطر حضور دابو 
در سپاهان همیشه مسابقات این تیم را 

تماشا می کند.

سپاهان پس از بیش از یک دهه در اصفهان مغلوب تراکتور شد

هنوزفرصتهست؛اماناگهانزوددیرمیشود

2 روز پس از آنکه گلــر ملی پوش تراکتور  مرضیه غفاریان
دومین رکورد خــود را در گینس ثبت کرد 
این تیم تبریزی در فولادشهر طلسم شکنی کرد. چهارم مهر بود که خبر 
رســید علیرضا بیرانوند، گواهینامه دومین رکوردشــکنی خود را با ثبت 
ضربه پای 78 متری در دیدار فصل گذشــته ذوب آهن و پرسپولیس 
دریافت کرده و این گلر جنجالی ششم مهر ماه به همراه تیمش موفق 
شد طلسم ۱۱ ساله شکســت ناپذیری ســپاهان در برابر تی تی ها در 

اصفهان را هم بشکند.
جالب اینجاســت که حضور این دروازه بان ملی پوش در تیم تراکتور با 
شکایت باشگاه سابقش همراه بوده و هنوز رأی کمیته تعیین وضعیت 
فدراسیون فوتبال دراین خصوص اعلام نشــده و باشگاه سپاهان نیز 
پیش از این بازی به این موضوع اعتراض داشت؛ با این حال، بود و نبود 
علی بیرو در سنگر پرشورها در شکســت طلایی پوشان در بازی جمعه 
شب تأثیر چندانی نداشــت. چه اینکه مدافعان تیم تبریزی در دفاع از 
دروازه خود عملکردی فوق العاده نشــان دادند به گونه ای که حتی اگر 
حسین پورحمیدی، گلر دوم تراکتور هم در این بازی وظیفه حراست از 
ســنگر تیمش را برعهده می گرفت باز هم بعید بود سپاهانی ها بتوانند 
دروازه مهمان خود را بگشــایند. بهترین شــاهد بر این مدعا هم اینکه 
ســرمربی پرتغالی سپاهان پس از شکست شــاگردانش در برابر تیم 
اسکوچیچ با تأکید بر اینکه »ســازماندهی دفاعی تیم تراکتور لغزش 

نداشــت« با کنایه به اینکه این تیم »اتوبوس در محوطه جریمه پارک 
کرده بود« اذعان کرد که تراکتور هیچ فضا و موقعیتی به سپاهان نداده و 

شاگردان او شانسی برای گلزنی نداشته اند.
در نقطه مقابل اما ارتش طلایی اصفهان همچون بازی های اخیرش در 
ساختار دفاعی آسیب پذیر بود و چه بسا اگر تیم تراکتور در دقیقه 3۱ با 
اخراج مهدی ترابی، مهاجم ملی پوش خود ده نفره نمی شــد سپاهان 
گل های بیشــتری هم دریافت می کرد. طلایی پوشان پس از گشوده 
شدن دروازه پیام نیازمند در دقیقه 4۶، یک نیمه برای جبران گل خورده 
فرصت داشتند اما با توجه به فرصت سوزی مهاجمان خود و همچنین 
سد دفاعی مستحکم تی تی ها در نهایت این دیدار با نتیجه یک بر صفر 
به نفع مهمان تبریزی تمام شد تا سپاهان هم شکست بخورد و هم نوار 
شکست ناپذیری هایش پاره شود. این تیم اصفهانی که تا پایان هفته 
چهارم با چهار برد پیاپی صدرنشین لیگ 24 شده بود در هفته پنجم در 
شهرآورد اصفهان مقابل ذوب آهن متوقف شد و در این هفته هم با قبول 
شکست در برابر تی تی ها علاوه بر اینکه رکورد شکست ناپذیری خود در 
بالاترین سطح رقابت های باشگاهی فوتبال ایران را از دست رفته دید، 
صدر جدول را به نفع تراکتور از دست داد. ضمن اینکه تراکتور پس از ۱۱ 
سال موفق شــد با غلبه بر ارتش طلایی در اصفهان، مُهرپایانی بر عدم 

پیروزی خود در برابر سپاهان در خانه حریف بزند.
با همه اینها آنچه از شکسته شدن این رکوردها و طلسم ها و به ذیل آمدن 

سپاهان از صدر در هفته ششم مهمتر است آن است که تیم اصفهانی در 
ادامه بازی ها چه خواهد کرد؟ آیا همانطور که مورایس در نشست خبری 
پس از مصاف تیمش با تراکتور وعده داده ســپاهان در مســیر خوبی 
قرار گرفته و هواداران این تیم می توانند امیدوار باشند تیم محبوبشان 
پس از یک دهه جام طلای لیگ برتر را به اصفهان بیاورد؟ آیا سپاهان 
مورایس همانگونه که دستیار سابق »آقای خاص« مدعی شده می تواند 
برای قهرمانی بجنگد و با گذشــت زمان اندکی، بهتر می شود؟ آیا خط 
دفاع طلایی پوشان با اضافه شــدن محمد دانشگر و سیاوش یزدانی 

مستحکم خواهد شد؟ 
ســپاهان ســه شــنبه بایــد در جبهــه ای بیــن المللی بــا حریفی 
آسیایی)استقلال تاجیکستان( نبرد کند و بدون شک پیروزی در این 
دیدار می تواند اعتماد طلایی دوستان اصفهانی به وعده های مورایس 
را جلب کرده و آنها را به بازگشــت تیم مورد علاقه شان به ریل موفقیت 
امیدوارتر کند. اگرچه تا پایان لیگ 24، 24 هفتــه دیگر باقی مانده و 
تا انتهای این فصل فوتبالی، ســپاهان برای جبران ناکامی های اخیر 
فرصت زیادی دارد اما یک »حکایت همیشگی« وجود دارد که بر اساس 
آن اگر یک آن غفلت شــود در انتها باید با نجوای »ای دریغ و حسرت 
همیشگی! ناگهان چقدر زود دیر می شــود« با جام های طلا وداع کرد، 
همچون یک دهه گذشته؛ برای پیشگیری از تکرار این تاریخ تلخ برای 

طلایی پوشان اصفهانی باید از همین الان دست به کار شد. 

تیر دروازه علیه گلزنی آزمون
سردار آزمون در جریان پیروزی پرگل الاهلی یک پنالتی را از دست داد. به گزارش »ورزش سه«، 
تیم شباب الاهلی در هفته چهارم لیگ امارات به مصاف العروبه رفت و با نتیجه 4-۱ پیروز شد. 
این پیروزی باعث شد که شــباب الاهلی به همراه شــارجه تنها تیم هایی باشند که تا این مرحله 
تمامی امتیازات را کسب کرده اند و به رقابت شانه به شانه خود در صدر جدول ادامه دهند. در این 
بازی، سردار آزمون، مهاجم ایرانی شباب الاهلی، برخلاف بازی های گذشته موفق به گلزنی نشد. 
با اینکه او عملکرد خوبی در زمین داشت، اما نتوانست یک موقعیت طلایی یعنی ضربه پنالتی را 
به گل تبدیل کند. در دقیقه ۶5، شباب الاهلی صاحب یک ضربه پنالتی شد و سردار آزمون پشت 
توپ ایستاد. اما ضربه آزمون به تیرک برخورد کرد. نیکلاس کارتابیا از موقعیت استفاده کرد و توپ 
برگشتی را به گل تبدیل کرد. این اتفاق باعث شد که آزمون با لبخند به سمت کارتابیا برود و او را در 
آغوش بگیرد. علی رغم از دست دادن پنالتی، سردار در جریان بازی عملکرد بدی نداشت و پاس 
کلیدی قبل از پنالتی را نیز داده بود. او همچنان یکی از مهره های اصلی تیم محسوب می شود و 

نقش مهمی در موفقیت های تیمش دارد.
در سمت مقابل، محمدرضا آزادی، دیگر بازیکن ایرانی حاضر در این دیدار، ۹0 دقیقه برای العروبه 
به میدان رفت. با وجود تلاش هایش، آزادی نتوانســت مانع از شکســت سنگین تیمش شود و 

العروبه در این بازی با دریافت چهار گل مغلوب شد.

AFC طلایی پوشان را جریمه کرد 
کنفدراسیون فوتبال آسیا باشگاه ســپاهان را به دلیل رفتار تماشاگرانش در مرحله پلی آف لیگ 
قهرمانان آسیا جریمه کرد. به گزارش »مهر«، تیم های فوتبال ســپاهان و شباب الاهلی امارات 
در مرحله پلی آف لیگ نخبگان آســیا روز ۱۶ مرداد و در ورزشگاه نقش جهان رو در روی هم قرار 
گرفتند که این بازی با برتری 4 بر یک نماینده امارات و حذف شــاگردان مورایس همراه شــد. 
در همین خصوص کمیته انضباطی AFC در رابطه با این بازی باشــگاه سپاهان را به دلیل رفتار 

تماشاگران این تیم به مبلغ 30 هزار دلار جریمه کرد. 
رسانه های اماراتی در این باره نوشــتند: کمیته انضباط و اخلاق کنفدراسیون فوتبال آسیا به طور 
رسمی تصمیم به جریمه باشگاه ســپاهان ایران گرفته اســت. این جریمه به مبلغ 30 هزار دلار 
بخاطر تخلفات هواداران در بازی این تیم با باشــگاه شــباب الاهلی امارات در دور پلی آف لیگ 
نخبگان آسیا اعمال شــده و این جریمه به دلیل استفاده از مواد آتش زا توسط هواداران سپاهان 

صادر شده است.

سرمربی آلومینیوم: 

ورزشگاه ما را به تیم دیگری ندهید
سرمربی آلومینیوم گفت: این ورزشــگاه برای آلومینیوم است و قرار نیست هر تیمی زمین ندارد 
اینجا بازی کند. به گزارش »فارس«، مجتبی حسینی در نشست خبری بعد از برتری آلومینیوم 
سازان مقابل خیبر در بخشی از ســخنانش گفت: ما باید با زمین و زمان بجنگیم و پوست کلفت 
باشیم تا سرمان جلوی مردم شهر بلند باشد. تمام دلخوشی مردم اراک این تیم است که امانت 

دست ما است و باید با تمام وجود کار کنیم. 
خواهشم از مســئولین شــهر این اســت که این زمین را به تیم دیگری ندهند. این زمین برای 
آلومینیوم است و قرار نیســت هر تیمی زمین ندارد اینجا بازی کند. وی افزود: بازی قبلی بحث 
ملی بوده و باید این کار را انجام می دادند. تیم مــن می خواهد روی زمین فوتبال بازی کند و این 
زمین آسیب می بیند. ما باید به این زمین برســیم و اگر تیم های دیگر هم در این زمین بخواهند 
بازی کنند ما در حق خودمان کوتاهی کردیم و خواهشــم این اســت که دیگر ایــن اتفاق نیفتد. 

سرمربی آلومینیوم گفت: ما خیلی مشکلات داشتیم ولی من آدمی نیستم که عنوان کنم. 

مستطیل سبز

اگرچه تا پایان لیگ 24، 24 هفته دیگر باقی مانده و 
سپاهان برای جبران ناکامی های اخیر فرصت زیادی 
دارد اما یک »حکایت همیشگی« وجود دارد که بر 
اساس آن اگر یک آن غفلت شود در انتها باید با نجوای 
»ای دریغ و حسرت همیشگی! ناگهان چقدر زود دیر 

می شود« با جام های طلا وداع کرد

یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶



تشکیل پرونده برای کارگاه های طلاسازی در بافت تاریخی 
اصفهان

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان گفت: بیشتر کارگاه های طلاسازی در منطقه ۳ و بافت تاریخی شکل 
گرفته است که با توجه به آسیب های فعالیت آن ها، پرونده تمام آنها تشکیل شده است. روح ا... ابوطالبی 
در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بیشتر کارگاه های طلاسازی در منطقه ۳ و بافت تاریخی با کاربری های 
مختلف شکل گرفته است که فعالیت آن ها آسیب هایی به دنبال دارد. در این راستا پرونده تمام آنها تشکیل 
شده و رأی کمیسیون بند ۲۰ را دارد، اما به علت اینکه با تعطیلی آنها تعداد زیادی از کارگران بیکار می شوند، 
تا زمانی که مکان جایگزین وجود ندارد، دستگاه های مربوطه به این موضوع ورود نمی کنند. وی تأکید کرد: 
شهرداری در ارتباط مستقیم با مردم است، اما انجام این پروژه نیازمند اقدامات یک زنجیره از دستگاه های 

متولی است، بنابراین پیگیری ها را ادامه می دهیم تا بتوانیم تا سال ۱۴۰۴ پاسخگوی مردم باشیم.

رئیس مرکز پژوهش های شورای شهر اصفهان مطرح کرد

حرکت مدیریت شهری اصفهان به سمت حکمرانی داده محوری 
و داده مبنایی

رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: یکی از حلقه های حرکت مدیریت شهری 
اصفهان به سمت حکمرانی داده محوری و داده مبنایی است.  مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« 
با اشاره به ترک فعل شهرداری اصفهان در اجرای کامل مصوبه ساپ اظهار کرد: در مصوبه ساپ با عنوان 
سامانه اطلاع رسانی پیشرفت پروژه های شــهری ذیل درگاه اطلاع رسانی شهرداری اصفهان در بخش 
شفافیت می توان نمایه پروژه های شهری را مشاهده کرد، اما چیزی که به دنبال آن بودیم و چند بار هم 
پیگیری کردیم و شهرداری هنوز عمل نکرده است، استقرار مانیتور در محل اجرای پروژه های شاخص 
شهر بوده است. وی افزود: تعداد پروژه های شاخص شهری زیاد نیست و می توان بالای سر هر ایستگاه 
مترو، رینگ چهارم و باغ مشاهیر مانیتور روز شمار معکوس باشد؛ اگر هیچ کدام اجرایی نشد، تلویزیون 
شهرداری در میدان امام حســین )ع( به عنوان روز شمار معکوس پروژه های شهری قرار گیرد. رئیس 
مرکز پژوهش های شــورای اسلامی شــهر اصفهان با تأکید بر اینکه یکی از حلقه های حرکت مدیریت 
شهری اصفهان به سمت حکمرانی داده محوری و داده مبنایی است، تصریح کرد: مردم به طور عموم باید 
در جریان مسائل قرار گیرند؛ هر چند تعداد محدودی برای اطلاع از اخبار و وقایع شهر به سراغ سایت ها 
می روند، اما در تلویزیون شهری توجهات بیشتر است و شهروندان بهتر از وضعیت پروژه ها آگاه می شوند.

مدیر منطقه 5 شهرداری اصفهان خبرداد

تکمیل فاز نخست ساماندهی مسیر چشمه خاجیک به سمت 
پارک صفه

مدیر منطقه 5 شهرداری اصفهان از  تکمیل فاز نخست ساماندهی و احداث سنگ فرش و پله های مسیر 
اتصال جاده چشمه تاریخی پاچنار به چشمه خاجیک پارک صفه خبرداد. 

حسین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: منطقه 5 شهرداری اصفهان در ادامه اقدامات سال های 
گذشته، در ســال جاری نیز با تخصیص اعتبارات لازم، اقدامات ایمن ســازی محوطه ها و مسیرهای 
کوهنوردی مجموعه کوهســتانی صفه با بهره گیــری از نظرات متخصصان امداد و نجات کوهســتان 
سازمان های آتش نشانی و خدمات ایمنی و عمران، همچنین پیمانکاران مجرب در این زمینه انجام داده 
است. وی با اشاره به تکمیل فاز نخست ساماندهی و احداث سنگ فرش و پله های مسیر اتصال جاده 
چشمه تاریخی پاچنار به چشمه خاجیک پارک صفه افزود: این اقدام با هدف ایمن سازی، جلوگیری از 
حوادث، تکمیل سنگفرش مسیرها، سهولت دسترسی و با توجه به درخواست های شهروندان انجام شده 
است. کارگر با بیان اینکه برای این پروژه مبلغی حدود ۱۲ میلیارد ریال هزینه شده است، گفت: ایمن سازی 

کوه صفه نیاز به محوریت متخصص امر و اقدام به موقع و کارشناسی دستگاه های مربوطه دارد.

شهردار اصفهان خبرداد؛

احداث ۴ ایستگاه آتش نشانی در اصفهان تا پایان سال آینده

شــهردار اصفهان گفت: ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی این 
کلان شهر یکی از پیشرفته ترین آتش نشــانی های کشور است و از نظر 

تجهیزات و نیروهای عملیاتی در شرایط خوبی قرار دارد.
به گزارش »ایمنا«، علی قاســم زاده روز شنبه در برنامه رادیویی »سلام 
اصفهان« ضمــن تبریــک فرارســیدن روز ایمنی و آتش نشــانی به 
آتش نشانان خدوم ایران به ویژه اصفهان اظهار کرد: در حال حاضر ۶۴۸ 
نفر در سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان به صورت 
شبانه روزی مشغول ارائه خدمت به شهروندان هستند که هدف اصلی 
آن ها ایجاد یک زندگی ایمن برای شــهروندان است. وی با بیان اینکه 
در حال حاضر حدود ۲۷ ایستگاه عملیاتی فعال در سطح این کلان شهر 
وجود دارد که تا پایان ســال جاری یک ایستگاه جدید در میدان حج به 
این ۲۷ ایستگاه اضافه می شود، افزود: تا پایان سال آینده چهار ایستگاه 
عملیاتی جدید نیز در ناژوان، خیابان نبوی منش، شهرک ولی عصر )عج( 
و جنب نمایشــگاه بین المللی امیرکبیر به مجموعه این ایستگاه های 

آتش نشانی اصفهان اضافه خواهد شد.
شهردار اصفهان تأکید کرد: در شش ماه نخست سال جاری آتش نشانی 
این کلان شهر ۸۶۹۰ عملیات امداد و نجات و اطفای حریق داشته است 
که حدود ۴5 درصد آن مربوط به حوادث، ۳۶ درصد مربوط به حریق و 
حدود ۱۹ درصد مربوط به خدمات ایمنی بوده است، همچنین حدود ۴۰۰۰ 
شهروند گرفتار در حوادث آتش سوزی توسط آتش نشانان این کلان شهر 
نجات یافته اند که میانگین سن نجات یافتگان ۲5 تا ۴۰ سال بوده است.

قاسم زاده با بیان اینکه از مجموع ۸۶۹۰ عملیات آتش نشانی اصفهان، 
۱۴۹۱ عملیات مربوط به محبوس شدن شــهروندان در آسانسور بوده 
که فراوانی این موضوع در ایام قطعی برق بیشــتر بوده اســت، گفت: 
این در صورتی اســت که اگر آسانســورها استاندارد باشــد، باید برق 
ذخیره داشته باشد و در صورت قطعی برق در نخستین ایستگاه توقف 
کند، از این رو تقاضا دارم در مجتمع های مســکونی، ادارات یا هر مکان 
دیگری که از آسانسور استفاده می شود، استانداردها رعایت شود و باید 
استانداردسازی شده باشد. وی ادامه داد: اضطرابی که فرد مبحوس در 
آسانسور تجربه می کند، ممکن است مدت ها در حافظه و خاطره  او بماند 
و تأثیر روحی بدی داشته باشد، از این رو باید از این موضوع پیشگیری 

کنیم و به سمت استانداردسازی آسانسورها حرکت کنیم.
شهردار اصفهان با بیان اینکه یکی از سیاست های کلان شهرداری حرکت 
به سمت هوشمندسازی خدمات است و برای آتش نشانی و خدمات 
ایمنی نیز تلاش کردیــم از آخرین فناوری های نویــن و تکنولوژی ها 
در راســتای هوشمندسازی اســتفاده کنیم، خاطرنشــان کرد: امروز 
چهار ســامانه جدید این سازمان رونمایی می شــود که شهر را به سوی 

آتش نشانی هوشمند حرکت خواهد داد.
قاسم زاده با اشاره به اینکه سال گذشته پهپاد کاوشگر فعال شد و سال 
جاری نیز نجاتگر چاه فعال می شود، گفت: با استفاده از اینترنت اشیا، 
هوشمندسازی ایســتگاه ها و خودروهای عملیاتی آتش نشانی انجام 
شده است و تلاش کردیم با اســتفاده از فناوری ها، ســرعت، دقت و 

کیفیت خدمت را افزایش دهیم. وی با اشــاره به فرایند امداد و نجات 
توسط آتش نشــانی این کلان شــهر افزود: زمانی که آتش نشانان این 
کلان شهر از ایســتگاه حرکت می کنند، بلافاصله موقعیت مکانی دقیق 
محل روی مانیتور، خلوت ترین مســیر را در اختیار راننده قرار می دهد، 
همچنین در مواقع آتش سوزی های بزرگ، پهپاد کاوشگر زودتر از راننده 
به سمت موقعیت حرکت و موقعیت را برای تیم عملیاتی ارسال می کند 
تا زمانی که آتش نشانان به محل حادثه می رسند، با محل دقیق حادثه 
آشنا باشــند و این اقدام موجب افزایش کیفیت و دقت اجرای حریق 
یا عملیات های نجات می شــود. شــهردار اصفهان تأکید کرد: سازمان 
آتش نشــانی و خدمات ایمنی این کلان شــهر یکی از پیشــرفته ترین 
آتش نشانی های کشور است و از نظر تجهیزات و نیروهای عملیاتی در 

شرایط خوبی قرار دارد.

لزوم افزایش ایستگاه های آتش نشانی در مناطق پُرخطر اصفهان
عضو شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: در حال حاضر ۲۸ ایستگاه 
آتش نشانی در اصفهان وجود دارد که با توجه به جمعیت بالای دو میلیون 
نفری این کلان شهر، تعداد ایستگاه ها کافی نیست و نیاز به افزایش آن ها 

در مناطق پُرخطر داریم.
حجت الاسلام منوچهر مهروی پور در حاشیه مراسم رونمایی از تجهیزات 
جدید سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان اظهار 
کرد: امروز به مناسبت »روز ایمنی و آتش نشانی« توفیق حضور در مرکز 
فرماندهی آتش نشانی اصفهان را داشتم و خبرهای خوبی از رونمایی 
اولویت های مورد نیاز برای این ســازمان دریافت کردیــم؛ با این حال 
همچنان نیاز به ارتقا داریم. اصفهان ویژگی های خــود را دارد؛ به عنوان 
مثال یک شهر صنعتی و دارای ســاختمان های بلند است که نیازهای 
خاصی را می طلبد، نیازمند نگاه ویژه تر به این سازمان هستیم تا این نیازها 
مرتفع شود و شهردار نیز باید در این زمینه همت کنند. وی خاطرنشان 
کرد: همواره دغدغه ایمنی شهر را داشته ام و امیدوارم با نیازسنجی دقیق، 
تعداد ایستگاه ها به حد لازم برسد و شاهد افتتاح ایستگاه های جدید در 
محلاتی باشیم که به آن نیاز دارد، زیرا این امر موجب کاهش زمان رسیدن 
به صحنه و افزایش امکانات خواهد شد. وی درباره وضعیت ایمنی بازار 
بزرگ اصفهان افزود: بازار یک مجموعه پرخطر و چالش برانگیز است که 
نیازمند توجه ویژه از سوی دستگاه های مسئول و مدیریت شهری است. 
ایستگاه آتش نشانی در خیابان هاتف وجود دارد، اما با توجه به خطرات و 
چالش های بازار، لازم است که ایمنی بیشتری فراهم شود؛ در این راستا 

ترددها باید راحت تر شود و وضعیت بازار بهبود پیدا کند.

با مسئولان
یکشنبه  ۸ مهر ۱۴۰۳ / ۲۵ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۹ سپتامبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۶

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان گفت: این ســازمان در حال شناسنامه دار 
کردن درختان کهنسال شهر اصفهان است، بنابراین 
ســعی می کنیم با معرفی و شاخص سازی آن ها، 

حفاظت بیشتری را برای این گونه ها فراهم کنیم.
مجتبــی حق شــناس در گفت وگو بــا »ایمنا« با 
بیان اینکه بســیاری از درختان کهنسال کلان شهر 
اصفهان، با وجود محدودیت های منابع آب، حفظ 
شــده اند، اظهار کرد: شــهرداری اصفهــان خود را 

موظف دانسته است تا به هر طریقی آب مورد نیاز 
این درختــان را تأمین کند؛ ســازمان پارک ها نیز 
پویشــی با هدف معرفی گونه های کهنســال شهر 
راه اندازی کرده است و شهروندان با استقبال از این 
پویش، درختانی را که احساس می کردند کهنسال 

هستند به ما معرفی کرده اند.
وی افزود: سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان نیــز در حال شناســنامه دار کــردن این 
درختان است، بنابراین سعی می کنیم با معرفی و 
شاخص سازی آن ها، حفاظت بیشتری را برای این 

گونه ها فراهم کنیم. 
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: بیشــتر درختان کهنسال این 

شهر بالای ۱۰۰ سال عمر دارند، هرچند تعداد زیادی 
از آن ها وجود ندارد، اما همان تعدادی که شناسایی 

شده اند، تحت مراقبت قرار گرفته اند.
حق شــناس ادامه داد: تعــداد کمــی از درختان 
کهنسال شــهر از بین رفته اند؛ هرچند حتی از بین 
رفتن یک درخت نیز برای ما اهمیت دارد، اما تلاش 
شده است تعداد باقی مانده این درختان به بهترین 

شکل حفظ و نگهداری شوند. 
وی گفت: با نظارت های میدانی و شناســنامه دار 
کردن درختان کهنســال، همچنیــن ثبت آن ها در 
سامانه های GIS می توانیم مراقبت از این درختان 
را در اولویت قــرار دهیم و از آن هــا بهتر محافظت 

کنیم.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان:

درختان کهنسال شهر اصفهان شناسنامه دار می شوند

 اقدامات ویژه منطقه ۱۰ اصفهان در  راستای گرامیداشت
یاد شهدا است

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از اقدامات ویژه و شــبانه روزی این منطقه در راستای گرامیداشت یاد 
و خاطر شهدا به مناســبت هفته دفاع مقدس خبر داد. به گزارش »ایمنا«، محمد صیرفی نژاد در کنگره 
بزرگداشت سرداران و ۱۱۱۰ شهید منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان اظهار کرد: برنامه های گسترده و متنوع در 
راستای برگزاری کنگره بزرگداشت شهدا برگزار خواهد شد. وی افزود: این رویداد بزرگ با تلاش شبانه روزی 
کارکنان شهرداری منطقه ۱۰ در بخش های مختلف و کارکنان اصناف و گروه های متنوع، به مدت بیش از 
دو ماه برنامه ریزی شده است. مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان تأکید کرد: هدف این است که بتوانیم 
رویدادی درخور و بزرگ در شأن نام و یاد شهدا برگزار کنیم. صیرفی نژاد گفت: علاوه بر این مراسم اصلی با 
عنوان »وقتی که خدا تو را در آغوش گرفت« در طول هفته های گذشته شاهد برگزاری رویدادهای مختلفی 
در ســطح جغرافیای این منطقه و محله های آن بودیم. وی ادامه داد: به طور خاص در ۱۰ محله مختلف، 
مراسم یادواره شهدا برگزار شد که آغاز آن با مراسمی در محله حصه بود، همچنین این برنامه هابا حضور 
گسترده مردم و مسئولان به منظور گرامیداشت یاد و خاطره شهدای هر محله انجام شد. مدیر منطقه ۱۰ 
شهرداری اصفهان با اشاره به دیگر برنامه های جانبی این کنگره خاطرنشان کرد: یکی از برنامه های جانبی 
این رویداد، برگزاری مسابقات فوتســال با محوریت بزرگداشت شهدای منطقه بود که مراسم اختتامیه 
آن جمعه برگزار شد، همچنین مسابقات پینت بال با همکاری بســیج ناحیه امام صادق )ع( برگزار شد 
که با استقبال گسترده ای مواجه شد. صیرفی نژاد گفت: در کنار این برنامه ها، کاروان های ایثار و مقاومت 
در قالب کاروان های موتوری و خودرویی در هفته دفاع مقدس به نمایش گذاشته شد که نشان از اراده و 
همت دست اندرکاران این رویداد در ترویج فرهنگ ایثار و شهادت داشت. وی با اشاره به اجرای نمایش ها 
و سرودهای خیابانی در ســطح محلات افزود: پویش »دوست شــهید من« نیز در میان دانش آموزان 
و مدارس منطقه به اجرا درآمد که در راســتای ارتباط نسل جوان با شــهدای گرانقدر بود. مدیر منطقه ۱۰ 
شهرداری اصفهان تأکید کرد: یکی از برنامه های شاخص این هفته، بزرگداشت شهدای دبیرستان هاتف با 
۱۷۰ شهید بود که به عنوان یکی از تأثیرگذارترین دبیرستان های شهر اصفهان شناخته می شود. صیرفی نژاد 
ضمن قدردانی از تلاش های همه همکاران و عوامل برگزارکننده این کنگره گفت: شهرداری این منطقه در این 
دو ماه، شبانه روزی برای برگزاری این کنگره تلاش کرده است و کارکنان شهرداری و عوامل نیروی مقاومت 
بسیج با همکاری رسانه های جهانی برای پوشــش این رویداد، تمام تلاش خود را به کار گرفتند تا امروز 
بتوانیم میزبان شهروندان باشیم. وی ادامه داد: امیدواریم خداوند ما را شرمنده خون شهدای گرانقدر نکند 

و همواره بتوانیم در مسیر درخشان شهدا و حفظ ارزش های نظام اسلامی حرکت کنیم.

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان خبرداد؛

بهره برداری از اولین مرکز مانیتورینگ پایش مراکز معاینه فنی 
شهر اصفهان

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان از رونمایی نخستین مرکز مانیتورینگ کنترل 
و پایش مراکز معاینه فنی شهر اصفهان با هزینه 5۰ میلیارد ریال در اصفهان خبر داد. سیدعلی عبدالهی 
در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: رصد و نظارت بر عملکرد مراکز معاینه فنی از پروژه های جدید ترافیکی 
شهر اصفهان است. وی افزود: هشت مرکز معاینه فنی ســبک و یک مرکز معاینه فنی سنگین از طریق 
دوربین های نظارت تصویری مراکز معاینه فنی، ناوبری ناوگان حمل ونقل بار درون شهری، رصد و کنترل 
معابر و گلوگاه های حمل ونقل بار درون شهری و داده کاوی و تحلیل اطلاعات حمل ونقل بار درون شهری 
را انجام می دهند. مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان با بیان اینکه اولین مرکز 
مانیتورینگ کنترل و پایش مراکز معاینه فنی شهر اصفهان با هزینه 5۰ میلیارد ریال در اصفهان همزمان با 
آغاز ماه مهر رونمایی شد، گفت: نظارت مستمر، دقیق و هوشمند بر عملکرد مراکز معاینه فنی، استفاده از 
خدمات هوشمند، کاهش نیروی انسانی برای نظارت بر عملکرد این مراکز و کاهش آلودگی هوا از مزایای 

اجرای این پروژه است.

خبر روزاخبار

 نیمی از چاه های آب منطقه 
۴ اصفهان خشک شده  است

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
این منطقه با بالاترین ســرانه فضای سبز در 
میان مناطق پانزده گانه شهرداری، همچنان به 
حفظ و توسعه این فضاها ادامه می دهد، اظهار 
کرد: وسعت فضای سبز در این منطقه به دلیل 
وجود پارک ها و جنگل های متعددی همچون 
حاشیه رودخانه از پل بزرگمهر تا میدان شهدای 
هســته ای، باغ غدیر و پارک جنگلی شرق در 
محدوده رینگ چهارم، اطــراف بلوار رضوان و 
کوه نخودی قابل توجه است. محسن زمانی 
در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اینکه با وجود 
وسعت بالای فضای سبز، منطقه ۴ شهرداری 
اصفهان با چالش های جدی در زمینه تأمین 
و نگهداری این فضاها مواجه اســت، افزود: 
به دلیل خشک سالی های اخیر، بیش از نیمی 
از چاه های آب منطقه خشــک و شــهرداری 
مجبور به خریداری آب و آبیاری فضای ســبز 
با اســتفاده از تانکر شده اســت. وی تصریح 
کرد: با توجه به گرمای شــدید سال جاری که 
دمای شهر به بالای ۴۳ درجه رسید، بسیاری 
از درختان، همچون چنار، به دلیل عدم توانایی 
تحمل این تنش دمایی دچار خزان زودرس و 
مشکلاتی در ریشه ها شده اند، همچنین آفات و 
مشکلات مرتبط با خشکی درختان سبب شده 
که حفظ و نگهداری فضای سبز با چالش های 
بیشتری روبه رو شود. زمانی افزود: در راستای 
مدیریت بهتر منابع آبی، ســازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری اصفهان به دنبال حذف 
چمن های با مصرف آب بالا و جایگزینی آن ها 
با گیاهانی است که نیاز کمتری به آب دارند و با 
شرایط کویری و گرم و خشک سازگارتر هستند، 
بنابراین اقدامات تخصصــی در این زمینه در 
حال انجام است و پس از دست یابی به نتایج 
مطلوب، به مناطق مختلف شهرداری اصفهان 
ابلاغ خواهد شد تا در برنامه های آینده اجرایی 
شود. وی بیان کرد: مسئولان منطقه تأکید دارند 
که حفظ فضای سبز با وجود شرایط سخت آب 
و هوایی و کمبود منابع آبی، از اولویت های اصلی 
شهرداری است و تلاش های گسترده ای در این 

زمینه انجام می شود.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان از فراخوان جذب سرمایه گذار برای پروژه های جدید منطقه ناژوان از جمله بوتیک 
هتل تا یک ماه آینده خبر داد. مســعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: تأکید مدیریت شهری در دوره ششم این است که بتوانیم حداکثر امکانات 
رفاهی و تفریحی را برای مردم اصفهان فراهم کنیم. وی با بیان اینکه در منطقه ناژوان پروژه های متعددی افتتاح خواهد شــد، افزود: پروژه های پارکی آبی 
کودکان و قایق رانی، گذر خوراکی )گذر طولانی شرایطی را ایجاد می کند تا خانواده ها بتوانند علاوه بر استفاده از شرایط تفریح از تنوع خوراکی ها استفاده کنند(، 
از جمله پروژه های آماده این مجموعه است. حیدری با بیان اینکه بوتیک هتل کنار باغ پرندگان ساخته خواهد شد، ادامه داد: بوتیک هتل به آن دسته از هتل ها 
گفته می شود که به خاطر خاص بودن سبک هنری و معماری خود شهرت دارند؛ آن ها معمولًا کوچک تر از گراندهتل ها بوده و علاوه بر توجه به لوکس بودن و 
زیبایی بنا، به چیدمان هنری کار دقت شده است. وی گفت: حدود ۱۱ سوئیت در این مکان پیش بینی شده است، افراد در یک محیط طبیعی سکونت دارند 
و از فضا و امکانات استفاده می کنند، همچنین ژوراسیک پارک که افراد از طریق قایق روی آب به تماشای حیوانات آبی می پردازند، جزو پروژه های تعریف 

شده است که برای جذب سرمایه گذار تا ماه آینده فراخوان داده می شود.

»بوتیک هتل« کنار باغ پرندگان ساخته می شود

برگزاری یادواره شهدای 
منطقه ۹ شهرداری اصفهان

۹۰۰ شـــهید   یـــادواره ســــرداران و 
منطقــه ۹ شــهرداری اصفهــان شــامگاه 
 پنجشنبه پنجم مهر در ناحیه مقاومت بسیج

امام رضا)ع( اصفهان برگزار شد.
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مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه های بین المللی اســتان اصفهان با بیان اینکه 
نمایشگاه بین المللی اصفهان میزبان 80 شرکت فعال صنعت برق بود، گفت: این 
نمایشگاه با حضور فعالان صنعت برق و تولیدکنندگان انرژی های تجدیدپذیر 

به ویژه تولیدات محصولات خورشیدی برگزار شد. 
احمدرضا طحانیان اظهار کرد: این نمایشــگاه که با حضور بیش از 80 شــرکت 
برگزار شد، فرصت مناسبی برای تعامل میان فعالان حوزه عرضه و تقاضا ایجاد 
کرد. مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی اســتان اصفهان تأکید کرد: 
امیدواریم در این نمایشگاه چهار روزه، شــرکت کنندگان به اهداف خود رسیده 
باشند و توانمندی های صنعت برق که در این رویداد به نمایش گذاشته شد، بتواند 
به نیاز های مخاطبان پاســخ دهد. طحانیان با اشاره به چالش های پیش روی 
صنعت برق گفت: در سال جاری با مشکلات ناترازی برق مواجه بوده ایم و در این 
ایام شاهد بحران هایی در توسعه این صنعت هستیم. وی ادامه داد: در همایشی 
با میزبان فعالان این صنعت به بررسی و تحلیل چالش ها و فرصت های ناترازی 
برق در استان اصفهان پرداخته شد و این همایش با استقبال چشمگیری روبه رو 

شد و پنل های تخصصی مفیدی به مخاطبان ارائه شد. 
مدیرعامل شرکت نمایشــگاه های بین المللی استان اصفهان خاطرنشان کرد: 
امیدواریم اینگونه فعالیت ها و تلاش ها به بهبود و رشد متوازن صنعت برق منجر 
شــود. طحانیان گفت: ما به عنوان یک تسهیلگر و شــتاب دهنده در این مسیر 

تلاش می کنیم تا نقش و رســالت خود را ایفا کنیم، همچنین امیدواریم پس 
از پایان نمایشگاه، با انجام نظرسنجی های مربوطه، رضایت شرکت کنندگان و 
بازدیدکنندگان را مثبت ارزیابی کنیم و نتایج نمایشگاه به گونه ای باشد که رضایت 
کامل آنها حاصل شود. وی با اشــاره به حضور یک هیئت 20 نفره از کشور عراق 
به عنوان بازدیدکننده از این نمایشگاه افزود: امیدواریم این حضور منجر به فراهم 
شــدن زمینه های صادرات محصولات صنعت برق و انرژی های تجدیدپذیر به 
خارج از کشور شود. طحانیان افزود: چهاردهمین نمایشگاه تخصصی صنعت 
برق و اتوماسیون صنعتی و دومین نمایشگاه تخصصی انرژی های نو و تجدید 

پذیر روز جمعه در اصفهان به کار خود پایان داد.

مهران زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان در حاشیه 
نمایشــگاه تخصصی انرژی های نــو و تجدیدپذیر اصفهان گفت: شــرکت 
فولادمبارکه در حوزه های مختلف موفقیت های خیلی خوبی به دست آورده و 
در زمینه تولید انرژی برق )چه احداث نیروگاه ۹14 مگاواتی سیکل ترکیبی و 
چه نیروگاه 600 مگاواتی خورشیدی( و تأمین آب مورد نیاز صنایع استان نیز 
به خوبی ورود کرده است که این اقدامات می تواند به استان اصفهان کمک 

کننده باشد. وی افزود: سرمایه گذاری های دیگر فولاد مبارکه در حوزه حمل 
و نقل )جاده ای و ریلی( نیز بسیار تأثیرگذار بوده است و انصافاً فولاد مبارکه 
مجموعه ای پیشتاز، خوب و دارای تعامل ســازنده با سازمان ها و نهادهای 
دولتی است و نتیجه این تعامل سازنده این بوده که پروژه های بزرگ استان 
 با مشــارکت و مدیریت این شــرکت پیگیری و بهره برداری شــود تا مردم 

از آن بهره مند شوند.

بهره برداری از فاز اول نیروگاه خورشیدی فولاد مبارکه و اتصال به شبکه 
برق سراسری تا آخر مهر ماه 

همچنین محمدرضا نوحی، معاون طرح و توســعه شــرکت برق منطقه ای 
اصفهان نیز در حاشــیه نمایشــگاه تخصصی انرژی های نــو و تجدیدپذیر 
اصفهان گفت: شــرکت فولاد مبارکــه راه اندازی نیــروگاه 600 مگاوات برق 
خورشیدی را درشرق اصفهان در دستور خود کار دارد که خوشبختانه پنل های 

120 مگاوات از این نیروگاه وارد سایت این نیروگاه شده است. 
وی افزود: پست 63 به 20 کیلوولت نیز آماده است و خط 63 آن نیز احداث 
شده و در آخر مهرماه ســال جاری 20 مگاوات از این نیروگاه خورشیدی به 
شبکه برق سراسری متصل می شود و امیدواریم اســتفاده از نیروگاه های 

تجدیدپذیر در کشور توسعه پیدا کند.

 مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی اســتان اصفهان اظهار کرد: افزون بر
 40 هزار میلیارد ریال برای توسعه زیرساخت های شهرک ها و نواحی صنعتی این 
استان در دو سال گذشته، هزینه و بسیاری از مشکلات تولیدکنندگان برطرف شد.

رسول سواری گفت: بیش از یکصد طرح عمرانی و خدماتی در دو سال گذشته 
در شــهرک های صنعتی استان به بهره برداری رســید و عملیات اجرایی بیش 
از یکصد پروژه دیگر آغاز شــد. وی با بیــان اینکه امید اســت یکصد طرح در 
 دست اجرا تا پایان ســال 1404 به بهره برداری برسد، ادامه داد: ارزش مجموع 
طرح هایی که دو سال قبل به بهره برداری رسید و طرحهایی که تا پایان سال آینده 

تکمیل خواهد شد بیش از 40 هزار میلیارد ریال است. 

سواری اظهار کرد: همه طرح های زیرساختی شهرک های صنعتی استان تا سال 
آینده عملیاتی و اجرایی خواهد شد و هیچگونه عملیات زیرساختی که تا سال 

1400 تشکیل شد باقی نخواهد ماند. 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان اضافه کرد: تنها در صورت 
تشــکیل شــهرک صنعتی جدید عملیات زیرســاختی برای آن انجام خواهد 
شد. سواری با بیان اینکه در حوزه زیرســاختی به دنبال راه اندازی شهرک های 
تخصصی هستیم، ادامه داد: می توان از ظرفیت های صنفی و کارگاهی موجود در 
شهرک های صنعتی برای فعالیت هدفمند، هدایت علمی و ایجاد شهرک های 

تخصصی بهره گرفت. 
 80 شــهرک صنعتی مُصوب در اصفهان وجود دارد که از این تعداد 75 شهرک 
عملیاتی شــده و در حــال واگذاری اســت. تاکنون 50 درصد از شــهرک های 
صنعتی این اســتان به ظرفیت نهایی خود رســیده اند و هم اینک بیش از 170 
هزار نفر در شــهرک ها و نواحی صنعتی مُصوب و فعال استان اصفهان مشغول 
 کار هســتند. اصفهان با بیش از پنج میلیون و 400 هــزار نفر جمعیت، بیش از

۹000 واحد تولیدی کوچک و بزرگ با ســرمایه 221 هزار میلیارد ریال و اشتغال 
263 هزار نفر و حدود 840 معدن در حال بهره برداری با ســرمایه گذاری بیش 
 از 10 هزار میلیارد ریــال دارد و با حــدود 180 هزار واحد صنفــی صنعتی ترین

 استان کشور به شمار می آید.

طی جلســه ای با حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان پروژه توســعه شــبکه 
ترانسمیشن مخابرات استان اصفهان کلید خورد.

مراسم افتتاحیه و شروع پروژه بهسازی و توسعه شبکه ترانسمیشن مخابرات 
منطقه اصفهان با حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان، مدیران طراحی و نظارت 
شرکت مخابرات ایران، معاونت شبکه و مدیران شرکت فناوری ارتباطات نوری 

امین، برگزار شد.
در این مراسم ضمن ارائه گزارشی از روند برگزاری مناقصه و عقد قرارداد توسط 
شرکت مخابرات ایران، زمانبندی مراحل مختلف نصب، راه اندازی و بهره برداری 

از تجهیزات، مطرح و مورد بحث قرار گرفت.
لازم به ذکر است؛ پروژه شبکه ترانسمیشن استان با اعتباری بالغ بر 3100 میلیارد 
ریال در 27 ایستگاه مخابراتی سطح اســتان اجرا خواهد شد و با اجرای پروژه 
مذکور ظرفیت شبکه انتقال استان، به میزان 8٫3Tbps افزایش خواهد یافت.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( اســتان اصفهان، با یزدیان، بخشی و 
رحیمی، نمایندگان مردم اصفهان و فلاورجان در مجلس شــورای اسلامی، 

دیدار و گفتگو کرد. 
کریم زارع در این دیدار با ارائه گزارشــی از اقدامات انجام شــده این نهاد در 
راستای خدمت به نیازمندان، اظهار کرد: کمیته امداد با مردمی کردن فرهنگ 
خیر و احسان و راهبری کمک های خیران در مسیر خدمت رسانی با همکاری 
مراکز نیکوکاری، در زمینه های ایجاد اشــتغال، رفع مشکل مسکن، درمان، 
خدمات فرهنگی و سایر نیازهای خانواده های تحت حمایت اقدامات مؤثری 

انجام می دهد. 
وی با تأکید بر اینکه خدمات در کمیته امداد و نیازســنجی خانوارهای تحت 
حمایت به صورت علمی و با استفاده از فناوری های روز در حال انجام است، 
افزود: به منظور هدفمندی و ســهولت ارائه خدمات به مددجویان، ســامانه 
امداد هوشمند راه اندازی شده و خانوارهای تحت حمایت با مراجعه به این 

سامانه درخواست های خود را ثبت و مددکاران آنها را بررسی می کنند. 
نمایندگان منتخب مردم استان اصفهان در مجلس شــورای اسلامی نیز با 
تقدیر از اقدامات این نهاد در کمک و دستگیری از خانواده های نیازمند، اظهار 

کردند: امیدواریم بتوانیم با همکاری بیشــتر، علاوه بر رسیدگی به وضعیت 
معیشتی مردم، با استفاده از تمام ظرفیت های موجود برای خدمت رسانی 

اقدامات مؤثری انجام دهیم.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان خبرداد

هزینه بیش از ۴۰ هزار میلیارد ریال برای توسعه زیرساخت شهرک های صنعتی اصفهان

پروژه توسعه شبکه ترانسمیشن مخابرات استان اصفهان کلید خورد

مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان در دیدار با نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی: 

 خدمات این نهاد و نیازسنجی مددجویان به صورت علمی و با استفاده از 
فناوری های روز انجام می شود

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان خبرداد

نمایشگاه بین المللی اصفهان میزبان ۸۰ شرکت فعال صنعت برق

 فولاد مبارکه مجموعه ای پیشتاز، خوب و دارای تعامل سازنده با سازمان ها 
و نهادهای دولتی است 
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 محمد ســلیمانی پور، رئیس شــبکه دامپزشــکی شهرســتان لنجان گفت:
 ۹ رأس گاوشیری با شرایط ذبح اجباری درحالی که دارای علایم مسمومیت با 

فرآورده های نیترات بودند به کشتارگاه دام این شهرستان ارسال شد.
وی بیان کرد: به دلیل تغییر رنگ، بوی نامطبوع و قوام نامناسب در لاشه، لاشه ها 
توقیف و پس از بررســی دقیق شــرایط ارگانولپتیک و آنالیز از چرخه مصرف 
انسانی خارج و معدوم سازی شد. این مقام مسئول با بیان اینکه مواد آلاینده 
صرفاً محدود به میکروارگانیســم ها و سموم مترشــحه از آنها نیست، افزود: 
انواع مواد شیمیایی که به صورت مســتقیم یا غیرمستقیم مواد غذایی را آلوده 
می کند در ایجاد اختلالات متعدد و مسمومیت در مصرف کنندگان نقش مهمی 
دارند. سلیمانی پور گفت: عوارض ناشی از مسمومیت های شیمیایی، برخلاف 
عفونت ها و مسمومیت های میکروبی، اغلب در درازمدت بروز می کند. رئیس 

شبکه دامپزشکی شهرستان لنجان ادامه داد: عدم رعایت محدودیت در استفاده 
از کود های اوره در کنسانتره مصرفی دام و یا تغذیه دام با علوفه تولید شده توسط 
کود های نیتراته می تواند باعث بروز علایم مسمومیت در دام زنده و لاشه دام های 
تولید شده و بالطبع اثرات سوء بر سلامت مصرف کننده شــود. وی ادامه داد: 
رسوبات و باقیمانده سموم در مواد غذایی می تواند عامل ایجاد اختلالات مزمن و 
بعضاً حاد و خطرناکی باشد که این موضوع امروزه یکی از دغدغه های بهداشتی 

در کشور های جهان است.
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان لنجان از دامداران خواست برای تغذیه دام ها، 
مقابله با آفات و حفظ سرمایه های خود توصیه های دامپزشکان را جدی گرفته و 
ضوابط فنی به خصوص در بحث استفاده از مکمل ها و مواد معدنی را به طور دقیق 

اجرا کنند تا از بروز چنین خساراتی در چرخه تولید جلوگیری شود.

معدوم سازی ۹ لاشه گاو به دلیل مسمومیت با فرآورده های نیتراته
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